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Presupuesto:  975.000 euros
Financiación:  Municipal

Nova xarxa d’aigua potable -    2.268.319,00 €
Biblioteca -      1.465.329,83 €
Passeig Ribera Costa Sud -       529.741,37 € 
Pista d’atletisme -     1.935.311,50 € 
Depuradora -         10.099.276,00 €
Magatzem Municipal -         975.000,00 €
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El PVI, es al dia de hoy, y desde hace casi 12 años, 
el único partido independiente en el consistorio 
de nuestra ciudad. 
No dependemos de entidades superiores que 
puedan mediatizar nuestras decisiones y no nos 
domina ninguna ejecutiva.
Somos un grupo de personas, en su mayoría 
anónimas, que no se sienten identificados con 
ninguno de los partidos mayoritarios y que sólo 
queremos trabajar por nuestra ciudad.
Esto, nos lleva a tomar decisiones en muchas 
ocasiones, que un partido mayoritario no podría 
tomar. Para el PVI lo único que nos importa es 
VINARÒS y no tenemos que someternos ante 
ningún jefe para que esté contento.
Desde nuestro partido, queremos que sintáis lo 
importantes que sois para nosotros.
Sin vuestro apoyo no tendríamos razòn de ser 
y por eso estamos y estaremos defendiendo, 
de manera independiente, los intereses de 
nuestra ciudad, siempre por encima de cualquier 
nomenclatura de partido y de interés personal.  + 17.272.977,70 €

PVI= realitats

magatzem 
municipal

PVI = VINARÒS 

El nuevo Almacén Municipal, viene a remplazar a las antiguas depen-
dencias tercermundistas, que estaban en el antiguo matadero muni-
cipal. Los empleados de la brigada estaban hacinados en aquellas de-
pendencias. Por eso una de nuestras prioridades fue la de edificar unas 
nuevas dependencias  que estuvieran acordes con nuestra ciudad.
El proyecto de la arquitecta municipal Ana Arnau fue el elegido para la 
construcción del nuevo almacén. Los talleres se encuentran en la parte 
baja de este almacén, que cuenta con una parte exterior vanguardista, 
mientras que los vestuarios y despachos están en un altillo lateral.
Este, reúne todos los elementos necesarios para conseguir el óptimo 
funcionamiento, además se han construido otras dependencias para los 
talleres de carpintería y obras.

El Diccionario de la…
…Real Academia de la Lengua Española define la palabra “denuncia” 
como “aquel documento en que se da noticia a la autoridad 
competente de la comisión de un delito o de una falta”. Del mismo 
modo define la  palabra “escrito” como “carta, documento o cualquier 
papel manuscrito, mecanografiado o impreso”. Por lo que dicen los 
doctos Académicos de nuestra Lengua, no todos los escritos son 
denuncias, pero sí que todas las denuncias son escritos. Aclarado 
lo anterior, resulta obvio que los escritos remitidos por el PP a la 
Fiscalía dándoles noticia de que estamos cometiendo algún delito o 
falta sí que son escritos pero mayormente son DENUNCIAS. Harían 
bien en empezar a llamar a cada cosa por su nombre y en dejar de 
hacer falsas acusaciones porque no se tienen en pie y una tras otra 
les irán estallando ante sus narices.
 
Si tan claro tiene el Diputado…
…Castejón que el último gobierno del PP tan bien lo hizo con el 
caso Vandowska, que nos diga y que nos explique como al final 
hemos sido condenados al pago de los dos millones de euros 
de indemnización. El abogado que dice el Diputado que ha dicho 
que ellos lo hicieron tan y tan bien, es el mismo que ha llevado con 
nosotros el caso hasta el final. Si todos damos por descontado que 
el abogado del Ayuntamiento es bueno y que ha hecho lo necesario, 
¿por qué entonces se ha perdido el caso? ¿Por qué la constructora 
nos ha crucificado con tal tamaña indemnización?. No hay más que 
una sola respuesta: Porque los del PP de entonces no hicieron ni 
lo justo ni lo correcto porque la decisión la tomaron basada en un 
informe del arquitecto Roquiski totalmente ambiguo y susceptible 
de múltiples interpretaciones. La decisión por la que optó entonces el 
PP fue la contraria de la que finalmente el Supremo ha determinado 
que es la correcta. Con un informe tan inconcreto nunca debieron 
decidir lo que decidieron. Y así nos ha ido. Punto y final. 
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https://twitter.com/SVVinaros
C./ Sant Francesc, 18 - 1er  A

Tel. 964 452501Treballem per Vinaròs 
La insidia del PP

La insidia, la difamación, se han convertido en 
una práctica habitual del PP y en un principio: el 
fin justifican los medios. El diseño de Federico 
Trillo, responsable de los asuntos judiciales del PP, 
como respuesta ante tantos casos de corrupción 
y manera de conseguir el sillón al precio que sea, 
lo siguen al pie de la letra los representantes del 
partido conservador en nuestro Ayuntamiento.
Así se desprende – y es lo que hay detrás -, de las 
preguntas formuladas por el portavoz del partido 
popular en el Pleno del 9 de noviembre referidas 
al P. G. O. U., obra y gracia del PP de Jacinto 
Moliner y cuyas consecuencias estamos sufriendo 
todos ahora, preguntas que pretenden desviar 
la responsabilidad a nuestros compañeros de la  
Corporación del 95-99.
Y ya no es suficiente con que el Alcalde las 
conteste en el siguiente Pleno; es preciso hacerlo 
públicamente y que todo el mundo se entere.
Después de la moción de censura, el PSOE e IU no 
llevaron a cabo la aprobación provisional del P. G. 
O. U., como usted dice Sr. Juan. Lo que realmente 
se hizo fue aprobar la exposición pública de lo 
que el equipo de Jacinto Moliner había hecho y 
que hasta ese momento era un misterio ya que 
incluso, los dos partidos – PSOE e IU -, estando en 
la oposición, no tenían acceso a la documentación 
que el PP manejaba tras las bambalinas. 
Y ante la rumorología callejera de que el P. G. estaba 
ya sobre la mesa de algún despacho particular, lo 
que el PP vendía como un trámite complicado por 
las dificultades técnicas, tras la moción de censura 
se solucionó sin dificultad: la exposición pública,el 
concierto previo, para que los vinarocenses se 
enteraran de una vez por todas como era ese Plan 
que nadie conocía y Uds. vendían como la panacea.
Ahora ya lo sabemos y les hacemos nosotros la 
primera pregunta: ¿por qué tenían Uds. tanto 
interés en retrasar la exposición pública?
También sorprende la ignorancia del portavoz 
popular Juan B. Juan - ¿o no es ignorancia? – porque 
la aprobación provisional del P. G. se hizo el 13 
de abril de 2000, es decir, cuando el PP gobernaba 
con mayoría absoluta, y se hizo solamente con los 
votos favorables de sus concejales; la oposición se 
abstuvo, por lo tanto, la segunda pregunta al Sr. 
Juan es obligada: ¿por qué dice que la aprobación 
provisional se hizo en el 98, después de la moción 

de censura?
Y se nos ocurren más preguntas que sospechamos, 
no tendrán respuestas: ¿por qué la documentación 
llevada en mano por el alcalde J. Moliner a la 
Dirección Territorial de Obras Públicas de Castellón 
no se entregó hasta septiembre?
¿por qué, en esa documentación, no se incluían las 
700 alegaciones de los vecinos que ni tan siquiera 
se contestaron y aparecieron después en un cajón 
del Ayuntamiento?
¿Por qué el alcalde J. Moliner presenta en el Pleno 
de octubre la solicitud de suspensión del, entonces 
vigente, Plan General del 86 hasta la entrada en 
vigor del nuevo Plan?
El P. G. O. U., Srs. del PP, se aprobó definitivamente, 
en octubre de 2000 y de aquellos vientos sufrimos 
ahora las tempestades de los casos Cons. Roca, 
Arizmendi.  Wandoska  o la alineación irregular 
concedida por silencio administrativo a las viviendas 
situadas junto a la playa de arena “dels tres pontets”. 
Esperemos que la cosa no vaya a más.
La diferencia es ésta: el Plan General del 86 se 
expuso al público, se aprobó provisionalmente 
y definitivamente por unanimidad todos los 
miembros de la Corporación en la que tenía 
mayoría absoluta el PSOE, porque así lo planteó el, 
entonces, alcalde socialista ante la importancia de 
un documento de esta índole.
Como el famoso Don Juan, andan Uds. perdidos 
en crápulas y excesos pero lo verdaderamente 
vituperable es ese alarde de cinismo del que hacen 
gala insinuando irregularidades en los trámites de 
valoración de los terrenos de la recién inaugurada 
ciudad deportiva cuando aún no se ha solucionado 
el asunto de la finca adquirida por Jacinto Moliner, 
en la que pretendían construirla. ¿Acaso hay algo 
más detrás de esa compra?. Así se desprende de 
esa política de traca y esperpento – ignoran otra 
-, que pasean sin rubor, por los despachos de 
fiscales y ruedas de prensa, que no hacen  más 
que evidenciar su mediocridad e impotencia 
emulando, quizá, aquel Aznar de encefalograma 
plano colocando un bolígrafo en el escote de una 
periodista.
No nos extrañan esos alardes porque Uds. serían 
capaces de tomarse una cerveza en un bar de 
la carretera, con la medalla colgada, y después 
presidir una procesión de la Semana Santa.

Pensionistas

LA COLUMNA 

“Tendrán una paga extra en 
enero por el IPC”

En estos momentos difíciles es una 
buena noticia, aunque les pese al PP que 
con sus política catastrofista en nada 
ayuda a salir de la crisis.
Será pues una paga que los pensionistas 
recibirán en torno al 20 de enero de 2011 
y les resarcirá de la subida del índice de 
precios al consumo (IPC)
Los aproximadamente 8 millones y medio 
de pensionistas serán compensados con 
1,2% de subida de carácter general que 
supondrá un gasto para el estado 
de 2472 millones de euros según los 
cálculos oficiales. La paga significara 
un desembolso de 1135 millones por 
la desviación al alza de la inflación. 
La consolidación de esta subida en la 
nomina para el próximo año representa 
otros 1337 millones de euros.
Pese a que el gobierno tiene prevista 
la congelación de las pensiones para 
el 2011, dentro de las medidas para 
ir contra el déficit público no habrá 
pérdida de poder adquisitivo.
Además del incremento del 1,2% con 
carácter general, las pensiones minimas 
subirán el 2,2% para unos 3,3 millones de 
pensionistas que incluyen además a los 
beneficiarios del SOVI, de pensiones no 
contributivas y prestaciones familiares.
Y todo ello cuando el gobierno continua 
trabajando este mes de diciembre 
para la reforma del sistema público de 
pensiones a aprobar en enero del 2011, 
y todo por tal de asegurar este pilar 
fundamental para el partido socialista, 
cual es el Estado del Bienestar.

P.D. Horas antes de entregar en redacción 
este escrito, llega la noticia de la sentencia 
absolutioria para Javier Balada, por una 
denuncia del PP local encabezada por 
Enrique Chaler y Mariano Castejon, es 
la segunda vez. Creemos ha llegado el 
momento de que den la cara y asuman 
sus responsabilidades ante la falsa 
denuncia, los dos nombrados (Chaler 
y Castejón) y cómo no, “el tapado” Juan 
Bautista Juan Roig.
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La táctica del despiste para confundir
Especialmente el PVI ha empezado a mostrar su 
estrategia de cara a las elecciones municipales, 
mostrar el Vinaròs de fantasía que ellos han creado 
y esconder la verdadera imagen de nuestra ciudad 
que lamentablemente está cada vez más sucia, 
más abandonada y con peores infraestructuras.
Sus realidades no son otras que ir sumando semana 
tras semana inversiones que no son propias 
del Ayuntamiento, mezclarlo con una dosis de 
cinismo y así aparentar ante los vinarocenses que 
su gestión ha sido ideal. Mienten y lo saben, pero 
siguen erre que erre en sus trece.
Tanto el PSOE como el PVI siempre ocultan que  
la mayor parte de las obras han sido fruto del 
PGOU aprobado por el PP en el año 2001 y que 
ellos simplemente se han dedicado a exprimir 
con convenios y permutas de más que dudoso 
beneficio para nuestra ciudad, pero ante la falta 
de realidades no tienen otra salida que subirse 
al monte. PSOE-PVI es lo mismo y los ciudadanos 
esperan de sus gobernantes algo más que 
ataques sin mesura a la Generalitat y cabezadas 
de complacencia con un gobierno central que nos 
margina en los temas más importantes.

La depuradora: Inversión de la Generalitat
Queremos dejarlo claro porque una mentira no 
puede quedarse así: La depuradora, con una 
inversión de 13 millones de euros fue una apuesta 
de la Generalitat Valenciana por nuestra ciudad. 
Nos sorprende que el PVI siga en su página de 
opinión queriendo intoxicar a la ciudadanía con 
que esa obra la han pagado los vinarocenses... el 
canon del que hablan lo impuso el gobierno del 
PSOE en la etapa de Lerma pero hasta la llegada del 
Partido Popular en Vinaròs nadie pensó en instalar 
una depuradora. Por tanto, que quede claro a la 
ciudadanía, si Vinaròs tiene una depuradora es 
porque la Generalitat Valenciana, gobernada por 
el Partido Popular, decidió apostar e invertir en 
nuestra ciudad y en nuestro medio ambiente, y no 
hay más cera de la que arde. 
Porque siguiendo la teoría del PVI.... ¿todas las obras 
que ellos muestran como “realidades” no han sido 
pagadas con los impuestos de los vinarocenses? 
Pues entonces que no se las apropien como suyas... 
o todos moros, o todos cristianos.

La mala gestión del PSOE-PVI del PGOU
Estamos viendo como la comisión de investigación 
que exigió crear el equipo de gobierno sobre el caso 
Vandowska les está dejando en mal lugar desde 
su primera reunión. El abogado que defiende al 
Ayuntamiento señaló en esa primera reunión que 
la actuación del equipo de gobierno presidido 
por Jacinto Moliner fue impecable, ajustada a los 
informes técnicos y a la legalidad.
Ya veríamos que pasaría si algún día alguien se 
animara a revisar los convenios, permutas, ventas 
y compraventas que han realizado PSOE y PVI 
en estos años sobre la base del Plan General de 
Ordenación Urbana.
Lo que está claro es que han malvendido y 
malconveniado todo el patrimonio local que han 
podido y eso que en el mismo periodo de tiempo 
han incrementado la deuda municipal desde los 
11 millones de euros hasta una cifra superior a los 
30 millones. Así gobierna cualquiera, ¿no creen?

El paseo cada vez más chapuza
No nos hemos olvidado de la gran chapuza del 
paseo y cuando pensábamos que todos los 
desastres y desmanes que podían cometerse ya 
se habían realizado vemos que no, que PSOE-PVI 
pueden sorprendernos de nuevo y ahora vemos 
como se está levantando la piedra colocada hace 
una semana junto al antiguo colegio San Sebastián.
No sabemos los motivos pero es inadmisible que en 
menos de una semana se haya tenido que arrancar 
el piso colocado. Es una forma más de malgastar 
tiempo y recursos pero como siempre ni Romeu 
ni Balada darán las explicaciones pertinentes y 
volverán a esconderse para no justificar su chapuza 
una vez más.

El Mercado sigue retrasándose
Y no podrán decir que la culpa es el del Partido 
Popular aunque así intentarán venderlo a los 
vinarocenses. Se cumple ahora un año de retraso, 
12 meses donde el comercio local en general y los 
adjudicatarios del mercado en especial han visto 
como sus negocios iban viendo pasar los meses 
sin obtener solución alguna y sin ningún avance 
destacable.
Hace ya 6 meses de la jornada propagandística de 
puertas abiertas y las obras de las casetas todavía 
no se han ni iniciado. Es de vergüenza la actitud 
de pasividad del equipo de gobierno a no ser que 
su intención sea inaugurar el Mercado el primer 
día de campaña para así intentar hacer olvidar 
que durante esta legislatura su comportamiento 
ha sido y sigue siendo de marginación hacía el 
Mercado municipal.
Desde el Partido Popular apostamos por el Mercado 
y continuamos exigiendo celeridad en las obras y 
una fuerte y potente campaña de promoción en 
beneficio de todo el comercio de nuestra ciudad 
que lo necesita como agua de mayo.

Presupuestos 2011
Estando ya casi a mitad del mes de diciembre nos 
sorprende que nada se sepa de los presupuestos 
del próximo año. Los actuales se aprobaron en 
el mes de julio con 7 meses de retrasos, ¿pasará 
ahora lo mismo?
Desde el Partido Popular estamos en disposición 
de iniciar la negociación con el equipo de 
gobierno pero esperamos que nos convoquen a 
alguna comisión informativa para tratar el tema. 
¿Tendremos que esperar a la nueva corporación 
salida de las urnas para aprobarlos? 

PSOE y PVI pretenden 
confundir a los vinarocenses

Hace unos días, y a pesar de las goteras que 
siguen existiendo en el párking subterraneo, 
se colocó la piedra en la superficie de la 
tercera fase del paseo junto al antiguo colegio 
San Sebastián. Ahora los vinarocenses 
observamos con indignación como parte de 
esa piedra está siendo arrancada de nuevo 
sin que nadie explique los motivos. ¿Esta es 
la forma de gestionar del PSOE-PVI? ¿Harían 
esto Romeu y Balada si las obras fueran en su 
casa? ¿Improvisación? ¿Nuevos problemas? 
Vinaròs no merece un gobierno que improvise 
todos los días”



7

11  desembre  2010

OPINIÓ 

www.blocvinaros.net

El regidor i portaveu del BLOC a l'Ajuntament 
de Vinaròs, Domènec Fontanet, ha proposat 
que “s'incloguen les set esmenes d'addicció als 
pressupostos de la Generalitat del 2011, fent 
referència a projectes necessaris per al poble. Aquestes 
esmenes van dirigides a crear partides amb dotació 
pressupostària dins del pressupost de la Generalitat 
i que el govern del PP té que assumir per la dificultat 
de finançament que ocasionen per a un ajuntament 
endeutat com el nostre. És única manera de fer realitat 
uns projectes amb un cots elevat de diners”.
Segons Fontanet, “Vinaròs com a capital de comarca 
té mancança de serveis adequats al moment en què 
vivim, com és una estació d'autobús, un auditori en 
condicions, un centre cívic, un velòdrom, el segon 
Centre de Salut, la construcció del cinquè col·legi 
públic o la rehabilitació d'edificis històrics com és 
l'antiga Casa de la Vila”.
El regidor nacionalista continua dient “aquestes 
propostes han estat traslladades al Diputat 
Autonòmic de Compromís i President del BLOC, Josep 

Mª Pañella, qui ha dit que són esmenes necessàries 
i legítimes ja que són projectes de l'elevat cost i què 
un ajuntament necessita l'ajut de la financiació 
autonòmica. També feia referència a què no tant sols 
Vinaròs hi ha traslladat aquestes esmenes sinó, en la 
major part del pobles on el BLOC té representació li 
han fet arribar les seues propostes on en el plenari 
de les Corts els grups parlamentaris PP, PSOE i 
Compromís (BLOC) acceptaran o rebutjaran“.
Per tant, des del Grup Municipal BLOC creiem 
que “els representants municipals tenim l'obligació 
de traslladar i demanar al pressupost de 2011 
de l'administració autonòmica totes aquelles 
infraestructures que fan falta a un poble, per a donar 
un bon servei a la ciutadania tant en el camp cultural, 
cívic, esportiu, educatiu, sanitari, com de patrimoni. 
El finançament municipal no pot assumir despeses 
i projectes de gran envergadura, per això, exigir que 
els diners que paguem amb els impostos tornen al 
nostre poble es una reivindicació legítima i el BLOC 
de Vinaròs ho posa en pràctica”.

El BLOC de Vinaròs presenta esmenes 
al pressupost del 2011 de la generalitat 

valenciana

Domènec Fontanet: “ des de que estem 
a l'ajuntament apliquem una manera 
diferent de fer política, escoltem a la gent 
i traslladem totes les seues propostes als 
que governen. Estic convençut que fer 
una política de baix cap a dalt és l'opció 
més democràtica i participativa, per això, 
pots comptar amb el BLOC“. 

En temps de crisis s'ha d'optimitzar i prioritzar els diners 
públics. S'ha de frenar el gasto que fan algunes regidories 
de l'equip de govern del PVI i PSOE i controlar molt més 
els diners de tots el vinarossencs. Alguns regidors de 
l'equip de govern han d'entendre que no són diners 
d'ells, sinó, de tot el poble i des del BLOC recordem 
que aquestos diners s'han de gestionar amb austeritat i 
control. Vinaròs té 32 milions d'euros de deute, repartits 
en 12 milions per al desenvolupament del Polígon 
Industrial, 3 milions per al Centre del Coneixement i 6 
milions d'euros de la Primera fase del Passeig i la resta 
en préstecs municipals. Si fem la divisió de 32 milions 
d'euros per els 30.000 habitants que aproximadament té 
censats la nostra ciutat, surt que el deute municipal per 
habitant es de més de 6.000 euros, tota una barbaritat!  

Des del Grup Municipal del BLOC s'ha presentat una petició al plenari 
del mes d'octubre en el qual es demanava que iniciar la tramitació 
de l'expedient per ampliar la partida pressupostària 13 150 210.00 
“Mantenimiento viales” amb 30.000€ a càrrec de romanents de 
tresoreria per fer front a les despeses de neteja i tancat dels solars. 
Així mateix, instar a l'Alcalde que acollint-se a l'art. 212 de la LUV 
ordene als propietaris a procedir a la neteja i tancament dels 
terrenys de tots aquelles expedients que estiguen en l'última fase 
del procediment, deixant-los en perfectes condicions de seguretat 
i salubritat i en cas que no es faça que aplique les mesures que 
s'emparen en l'art. 212 de la LUV pel qual subsidiariament pot 
actuar l'ajuntament. 
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OPINIÓ 

S’ està confirmant Preguntes al ple

Esquerra Unida 
Bona nit, tenim moltes preguntes 
que hem fet moltes vegades amb la 
promesa pública de vostè Sr Alcalde, 
de solucionar-les o intentar-les 
solucionar. Com a recordatori i de cara 
a un balanç de tancament d’any, hem 
fet una llista, no exhaustiva, de tot el 
demanat i no fet, o que no han “pogut 
fer,” de les llegides en aquesta sala, 
que sembla una sala insonoritzada, 
fora d’ella no se sent res:
Mala col·locació de les llambordes 
del carrer Àngel.- Enfonsament de 
les llambordes del carrer Major.- 
Falta soterrar els contenidors del 
centre del poble.-Contenidors mal 
ubicats, i bruts.- Aplicació de la Llei 
de Memòria Històrica, Capità Cortès, 
C.A. Vega, papers de Salamanca.-
Solars bruts i sense vallar (restes de 
la guerra del totxo).-Rehabilitació 
del casc antic.- Pàrquing del Pilar.- 
Gravera del Cérvol.- Clavegueram del 
passeig i pàrquing.- Contaminació 
del Cérvol i platja quant plou un 
“poc”.- Mas de Noguera.- Vial al 
port aprofitant l’antiga via del tren.- 
Plantar més arbres,i fer carrils bicis.- 
Recuperar el port per al transport de 
passatgers i mercaderies.- Protecció 
de l’entorn de l’Ermita, Cossis, Sol 
de Riu, Aiguaoliva i Cales.- Declarar 
Zona Natural Protegida la partida 
Deveses (Sol de Riu)          
Recordar-li, a més a més, una que ja 

li férem en el ple de novembre, per 
informar-nos de com estan les obres 
del port, i quin ús vol donar li la 
Generalitat a curt o llarg terme.
I per aquest mes, sols un parell de 
preguntes: 
La rampa d’entrada al túnel per Fora 
Forat, creiem que  l’han fet massa 
llarga, amb poc grau d’inclinació, 
tenint que retirar el sostre, perdent-
se part de la plataforma superior, 
i sobra pilotatge.  Es una falsa 
apreciació nostra? 
En aquestes festes nadalenques 
el centre de la població queda ple 
de llum i color, però per si no ho 
saben hi ha una bona part del poble 
que per no tindre, no te cap tipus 
d’enllumenament públic, carrers 
sencers sense una mala bombeta 
que els il·lumine en la foscor de la nit, 
diguem-li zona nord o be zona sud, 
i tots paguen impostos, i no pocs. 
Tenen alguna previsió per corregir 
tal discriminació?
- Bona nit i bones Festes, que el 
Pare Noel i els “Reixos”, vinguen ben 
carregats de lo que més els faci falta, 
no siguen mal pensats, no volem dir 
educació i respecte.
- Aquets dies de bona voluntat, 
pregaríem als 21 concejals, que la 
paga d’aquet mes, la donaren per fer 
obra social, joguets o menjar per la 
“canalla”.

Des d´Esquerra Unida ja hem mani-
festat que a Vinaròs ha començat la 
precampanya electoral. I tenim la im-
pressió que serà una precampanya i 
campanya electoral calenteta.
Encara que si analitzem el desenvolu-
pament politic i els comportaments 
del nostres representants municipals 
dóna la impressió que estem en pre-
campanya des del començament de 
la legislatura.
Com és normal, segons s´acosta la 
data de les eleccions es van escalfant 
i accelerant els motors, esperem 
que no es vagin escalfant i acelerant 
també els nervis,les actituts i els 
comportaments.
En Esquerra Unida entenem com a 
normal que cada partit utilitzi el que 
ha fet i el que no ha fet com millor 
cregui convenient. Cada partit ha tin-
gut quatre anys de temps per mani-
festar i aplicar el seu treball i la seva 
política segons la seva reponsabilitat.
La ciutadania de Vinaròs també ha 
tingut el mateix temps per comprobar 
el treball i comportaments dels 
nostres representants municipals i 
en el seu moment ja decidirà.
Però, és clar, la precampanya i la 
campanya electoral és per intentar 
convèncer els votants d´allò que es 
pensa fer de com i perquè ho volen 
fer. D’allò que entenen que es el 
millor per al poble i la ciutadania.
Però,clar això és el que es diu en 
campanya electoral, després quan 
ja s’està governant les promeses i els 
missatges com ja venim comprovant 

en Vinaros des de molt de temps és 
completament tot el contrari.
Perquè des d´Esquerra Unida 
preguntem,que pot oferir l’equip de 
govern a la ciutadania de Vinaròs 
després dels més de set anys que 
estem comprovant el seu funciona-
ment. A quin alcalde votarà el Partit 
Socialista o el Partit de Vinaròs Inde-
pendent o serien dos anys cada un 
per repartir-se el pastís i continuar 
amb la mateixa politica i el funciona-
ment que ja sabem els seus resultats.
  Què pot aportar el Partit Popular 
a Vinaròs. Es que el PP creu que la 
ciutadania no se’n recorda de quan 
ha governat fins i tot amb majoria i ja 
hem vist els resultats. Es que creu el 
PP que la ciutadania no ha observat 
el funcionament i comportament del 
PP en les dues últimes legislatures a 
la oposició. I és aquesta la oposicio 
que es mereix Vinaròs. Es aquesta la 
manera de defensar els interessos 
del poble des de la oposició. O es que 
el PP no entén que des de la oposicio 
i amb 10 regidors també es poden 
defensar els interessos del poble 
i fer un altra manera d´oposicio i 
no la utilizada en aquestes dues 
legislatures.
I el BLOC què ha aportat i què pot 
aportar en cas de tenir representació 
municipal, a quin alcalde i de quin 
partit votaria en aquesta ocasio i que 
després no se n’arrepentirà. Seguirà 
en la politica del Baix cap a Dalt, o ara 
canvies de Dalt cap a baix.
 Pero, bé, el que està clar i es confirma 
que la precampanya ja esta en 
marxa i és el moment de promeses, 
missatges, eslogans, cumpliments i 
èxits despres ja veurem.
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ACTUALITAT

SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA I URGENT DE 
L'AJUNTAMENT PLE 

3 DE DESEMBRE DE 2010

ORDRE DEL DIA
1.- Ratificació de la urgència de la 
convocatòria. Unanimitat
2.- Adjudicació definitiva de llocs de venda 
del mercat municipal. Unanimitat
3.- Declaració Institucional de Condemna 
dels actes als campaments prosahrauís a Al-
Aaiun. Unanimitat

El pleno extraordinario del ayuntamiento de 
Vinaròs aprobó por unanimidad la adjudicación 
definitiva de los puestos de venta del renovado 
mercado municipal y la baja voluntaria de dos de 
los propietarios que optaron a un puesto de venta 
y fueron aceptados de manera provisional. Estas 
dos bajas son de puestos de frutas y verduras, 
por lo que actualmente tan sólo hay 23 de las 39 
paradas de las que, en principio está previsto que 
cuente el rehabilitado mercado, ocupadas. 
El equipo de gobierno tiene previsto realizar una 
próxima convocatoria de adjudicaciones para 
ocupar las 16 paradas que aún quedan libres. 
También cabe la posibilidad de que alguno de 

los adjudicatarios pueda quedarse con más de un 
puesto de venta.
Con las obras de rehabilitación del edificio ya 
concluidas, la aprobación definitiva de ayer 
supone otro paso importante para la futura 
puesta en marcha del recinto, que está a la espera 
de iniciar las obras de la segunda fase, tras haber 
sufrido un retraso de 25 días, ya que la empresa 
adjudicataria de las obras renunció a la firma 
del contrato el último día de plazo, por lo que 
el ayuntamiento tuvo que ponerse en contacto 
rápidamente con la empresa situada en segundo 
lugar en el concurso.
Para financiar estas obras, el ayuntamiento de 

Vinaròs realizó una modificación presupuestaria 
de 530.000 euros, ya aprobada en pleno, aunque 
posteriormente recuperará esta cantidad a través 
de las concesiones de las zonas de negocio.

Apoyo al pueblo saharaui
El pleno también aprobó por unanimidad una 
declaración institucional de condena de los actos 
en los campamentos pro-saharuis de Al-Aaiun. 
Al pleno acudieron miembros de la Plataforma 
Cívica Vinaròs Solidari, que desplegaron la 
bandera saharaui . Esta plataforma se concentra 
cada día, y desde hace varias semanas, en la plaza 
del ayuntamiento para apoyar al pueblo saharaui.  

Quedan 16 paradas libres que se intentarán adjudicar en una próxima convocatoria

Vinaròs aprueba de manera definitiva los puestos del mercado

El Servicio Valenciano de Empleo 
y Formación de la Consellería de 
Economía y Empleo ha publicado en 
el DOCV   el anuncio de la licitación 
de obra de adaptación de local como 
Nuevo Centro Servef de Empleo de 
Vinaròs. El diputado popular Mariano 
Castejón ha informado que el objeto 
del contrato es la obra de adaptación 
de parte del local conocido en Vinaròs 
como “Casa del Mar” como nuevo 

Centro Servef de Empleo de Vinaròs.
Con esta obra se pretende crear una 
nueva sede para las oficinas de em-
pleo de  Vinaròs, proporcionando las 
áreas de trabajo necesarias para el 
desarrollo de la actividad, realizán-
dose bajo la nueva imagen corpora-
tiva que el Servef está incorporando 
a todos sus centros.
La obra de adaptación del Nuevo 
Centro SERVEF de Empleo de 

Vinaròs será una infraestructura que 
ayudará a conseguir los objetivos 
propios del SERVEF. La edificación 
ayudará a garantizar el adecuado 
desempeño de las funciones de 
intermediación laboral, cubrirá las 
necesidades del servicio en la zona, 
quedando reflejado la idoneidad 
de la construcción en el proyecto 
que ha sido redactado por   HAC 90 
Arquitectes S.L.P.  y el arquitecto José 
Ramón Manuel Enguidanos. 

Adecuación del edificio
El objeto del proyecto es la adecua-
ción de parte del edificio existente 
de la Casa del Mar, actualmente cen-
tro social, a un nuevo uso de centro 
de Servef de Empleo adaptación de 
la actual oficina de empleo a la nue-
va imagen del Servicio Valenciano 

de Empleo y Formación, así como su 
adecuación a la normativa vigente.
Esta adaptación consiste básica-
mente en la modificación de prác-
ticamente la mitad de la superficie 
de la planta baja del edificio, con-
cretamente la parte que recae al sur. 
También en el extremo noreste, se 
adaptará un aula existente para zona 
de archivo de la oficina y para aseos 
del personal.
La Casa del Mar es un  edificio exento 
de unos 11 años que se encuentra 
en buen estado. El edificio consta de 
dos plantas con un eje de simetría 
en dirección este-oeste. En la planta 
baja están ubicados los locales 
propios del centro social, tales como 
salas de reunión, salón de actos, 
cafetería, aulas de formación, etc., y 
en la planta alta están las oficinas.

La Casa del Mar se remodelará como nuevo Centro Servef de Vinaròs
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Vinaròs encendió el pasado viernes 3 de diciem-
bre a las 19 horas la iluminación navideña, que 
da el inicio simbólico a la programación y de 
la campaña comercial navideña. El encendido 
se llevó a cabo en la plaza parroquial, y contó, 
como ya es tradicional, con la actuación de las 
corales de los colegios de la Misericòrdia, Sant 
Sebastià i Assumpció, que contagiaron el espí-
ritu navideño a los asistentes bajo el árbol de 
Navidad frente a la iglesia Arciprestal. También 
se contó con la presencia de las reinas y damas 
de las fiestas, el alcalde de Vinaròs y otras auto-
ridades municipales.
Cabe destacar que los motivos navideños 
funcionan en Vinaròs con tecnología LED desde 
hace ya varios años con el objetivo de rebajar el 
consumo de electricidad. Además, este año el 
ayuntamiento ha rebajado el número de adornos 
navideños a la mitad, según señaló la edila de 
Fiestas Maribel Sebastiá.  Esta menor iluminación 
es evidente en la avenida Pablo Ruiz Picasso y 
la avenida Libertad, mientras que  las calles San 
Cristóbal y San Pascual no disponen este año de 
adornos navideños. El motivo, según indicó la 
edila de Fiestas es que la iluminación de estas 
calles “era muy antigua” y que “el presupuesto no 
ha permitido ni la reposición de la iluminación de 
estas calles ni la ampliación de la iluminación de 
la ciudad en general, aunque lo cierto es que nos 
hubiera gustado”.

El encendido de las luces 
sumerge a Vinaròs en 
la magia de la Navidad

Reinas y damas encendieron las luces navideñas
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El alcalde de Vinaròs, Jordi Romeu, aseguró que 
el abogado del ayuntamiento “no dijo en ningún 
momento que el PP había actuado correctamente” 
durante la primera sesión de la comisión de 
investigación del Caso Vandowska, como había 
asegurado el edil del PP local, Mariano Castejón. 
Cabe recordar que  dicha comisión informativa 
y de investigación fue creada para analizar toda 
la documentación referida al Caso Vandowska, 
por el que el Tribunal Supremo falló que deben 
pagarse 2 millones de euros a esta mercantil en el 
plazo de tres meses, mientras que el ayuntamiento 
ha presentado un recurso de amparo al Tribunal 
Constitucional. 
 “La pregunta que nos queda pendiente en el 
equipo de gobierno es que si el PP actuó tan 
bien, cómo es posible que el ayuntamiento 

aun esté pendiente procesalmente de pagar la 
indemnización a la empresa”, se cuestionó Romeu, 
añadiendo que “estaríamos más tranquilos y 
los vinarocenses tendríamos un buen regalo de 
Navidad si el PP firmara un documento por el 
que en el supuesto caso de que debiera pagarse 
la indemnización se hiciera cargo de ella el PP de 
Vinaròs”. Cabe recordar que el Tribunal Supremo 
estimó un recurso interpuesto en su día por la 
mercantil Vandowska SL contra el Ayuntamiento 
de Vinaròs, que implica el reconocimiento de una 
indemnización a favor de la firma constructora de 
1.630.663 euros y otros 350.395 euros en concepto 
de intereses. El ayuntamiento ha pedido un recurso 
de amparo al Tribunal Constitucional.
Los hechos se remontan al año 2001, cuando en la 
ciudad gobernaba el PP con mayoría absoluta. La 

mercantil, ahora llamada Nou Temple SL, presentó 
un estudio de detalle al Ayuntamiento de Vinaròs 
que afectaba a la zona situada entre las calles 
Cervantes, Conde Benavente, Febrer de la Torre y 
la avenida Pablo Béjar.

Romeu asegura que no es cierto que la comisión informativa del Caso 
Vandowska haya concluido que la actuación del PP fue correcta

El actual edil de urbanismo, Javier Balada, ha 
sido absuelto del denominado Caso Jovellar tras 
haber declarado el pasado martes en el juicio, 
celebrado en Vinaròs. A Balada se le acusaba de 
una presunta prevaricación, cuando era alcalde, 
por no haber paralizado unas obras en el inmueble 
de la plaza Jovellar número 3 en un momento 
determinado. La denuncia fue interpuesta por el 
PP local y el juzgado número 3 de Vinaròs archivó 
la querella, aunque posteriormente se recurrió y se 
reabrió el caso, cuya sentencia ha sido finalmente 
absolutoria. Balada ya declaró tras el juicio que 
tenía “la conciencia muy tranquila” y se mostró 
seguro de ser absuelto. 

Denuncias del PP
Balada aseguró, tras conocer la sentencia abso-
lutoria en el Caso Jovellar, que el PP “no podrá 
cumplir su objetivo” de que no se presente a las 
próximas elecciones, anunciando que volverá a 
ser cabeza de  lista del PVI.
El edil independiente recordó que la denuncia 
fue realizada por los populares Enrique Chaler y 
Mariano Castejón, y que se le acusó de no haber 
paralizado una obra de la plaza Jovellar número 3, 
siendo entonces alcalde de Vinaròs. Un caso que 

se sobreseyó en Vinaròs aunque se reabrió poste-
riormente al considerar la audiencia provincial que 
podría haber indicios de delito. “En el juicio quedó 
demostrado que la obra siempre fue una obra ma-
yor, y no menor, y también que no amenacé en nin-
gún momento a los funcionarios, que eran los dos 
motivos por los que el caso fue reabierto”, indicó. 
“Estoy mejorando de salud, mi intoxicación judicial 
mejora”, ironizó Balada utilizando una palabras del 
popular José Ramón Tárrega que acusó días antes 
al edil independiente de haber judicializado la 
política vinarocense. Balada indicó en este sentido 
que el PP “olvida decir que todos los procesos 
judiciales abiertos contra mí son por denuncias 
de miembros de este partido”, lo que achacó a una 
campaña para intentar que no se presente a las 
próximas elecciones municipales. “De aquí al mes 
de junio les quedan pocos procesos para poder 
condenarme, así que tendrán que soportarme otra 
legislatura al frente del PVI. Creo que este es su 
problema”, aseguró.
Balada ha ganado tres de las cinco causas judiciales 
abiertas contra él, como el propio edil recordó. “Me 
quedan ahora dos procesos abiertos que espero 
ganar”, señaló. El edil de Urbansimo recordó que 
los populares le acusan de seis posibles delitos 

en el tema de los terrenos de la ciudad deportiva. 
En este sentido, aseguró que los populares no 
han presentado un escrito ante fiscalía, sino una 
denuncia. “Confunden escrito con denuncia y 
queda claro que han hecho denuncias, a veces 
contra Romeu y siempre contra mi”, concluyó.
Por otro lado, el primer edil Jordi Romeu, calificó 
al portavoz del PP, Juan Bautista Juan, de “tapado” 
al no haber comparecido en las últimas ruedas 
de prensa en las que los populares anunciaron el 
juicio de Balada sobre el caso Jovellar. “La denuncia 
la hizo el tapado, Juan Bautista Juan, y a lo mejor 
sería la hora de pedir responsabilidades por falsas 
denuncias, algo que no haremos porque no somos 
como el PP, pero ya está bien de que se tergiverse 
y se sufra durante años un proceso judicial por una 
denuncia falsa como esta”, indicó.

Balada, absuelto del Caso Jovellar

El ayuntamiento de Vinaròs ha presentado el 
programa navideño de actos, que destaca por su 
variedad y por el impulso comercial y también 
de solidaridad que algunas de ellas pretenden. 
Las tres concejalías que se han implicado en el 
programa, la de Juventud, la de Fiestas y la de 
Cultura, han preparado actividades que buscan 
complacer a todos los públicos.
La edila de Juventud, Maria José Ferrer, indicó 
que una de las apuestas del programa es dar 

la máxima actividad al centro comercial de la 
ciudad durante este mes de diciembre. Ferrer 
también recordó que habrá actividades en el 
Casal Jove y el rocódromo. Por su parte, la edila  
de Cultura, Maria Dolores Miralles, resaltó que 
se ha iniciado la campaña “Caliu de Nadal”, en la 
que esperó la participación de los vinarocenses 
para recoger mantas, edredones y toallas para 
Cáritas. Miralles también hizo énfasis en los actos 
culturales que podrán disfrutarse durante las 

fiestas navideñas, que abarcan teatro, música, 
contacuentos, exposiciones  o talleres. Por la 
parte de Fiestas, Maribel Sebastiá, destacó que 
la cabalgata de reyes, el miércoles 5 de enero, 
estará animada por el gimnasio Gentsana.
Para divulgar este programa de actos, el 
ayuntamiento ha editado un tríptico con las 
actividades que incluye un mapa de la ciudad 
y las zonas de estacionamiento especialmente 
dirigido a los visitantes.

Vinaròs diseña una agenda navideña para fomentar la diversión, la solidaridad y el impulso comercial
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El secretario comarcal el BLOC, Joan Manel Ferrer, 
anunciaba que desde el BLOC se promovería 
una Iniciativa Legislativa Popular (ILP), dirigida 
a conseguir 100.000 firmas para crear una ley 
valenciana de educación que pueda incluir las 
escuelas para niños y niñas de 0 a 3 años. 
La Generalitat ha recortado, según Ferrer, el 
presupuesto en educación, en un momento en el 
que, además, existen muchos profesionales que 
tienen problemas para cobrar, “no se denuncia 
con nombres y apellidos porque tienen miedo 
que acaben tomando represalias, que es la 
manera de actuar del PP”, según indicaba Ferrer, 
por lo que las denuncias están siendo anónimas. 

Desde el BLOC se piensa que en el momento 
actual, en el que las familias deben trabajar 
cada vez más, la escasez en este tipo de escuelas 
públicas es un hándicap, “necesitamos 50.000 
firmas, pero desde el BLOC confiamos en recoger 
100.000 firmas”. 
Por otro lado, el secretario local del BLOC, 
Jordi Moliner, criticaba que la programación 
de la festividad de Santa Catalina se hubiera 
desarrollado un año más en la carpa de la 
avenida del Atlántico. Moliner incidía en las 
bajas temperaturas de las instalaciones y en 
que en Vinaròs existe una sala cerrada de cine 
que podría albergar el pase de la película, 
una sala que según Moliner el propietario no 
cedía “porque no se había sabido negociar”. 
Moliner, quien aludía a la edila de Educación 
y Deportes, Mª José Ferrer, manifestaba que la 
otra opción era utilizar el auditorio como sala 
de cine. Respecto a la Gala del deporte, Moliner 
opinaba que era un modo de “facilitarle la vida 
a sus amigos”. Respecto a la remodelación en 
la avenida Jaume I, Moliner recordaba que ya 
había sido criticada en otras ocasiones desde el 
BLOC, y que ahora que llegaba la caída de las 
hojas la imagen del vial había empeorado, “el 
jardín está lleno de hojas”.  Moliner proponía, 
finalmente, que en la carretera que sube a la 
ermita se construyera una rotonda, ya que 

era un lugar peligroso y de confluencia entre 
vehículos agrícolas y turismos, “nos parece 
bien la rotonda que está haciendo en el 
campo Cervol, podría aprovechar para hacer el 
velódromo”, aconsejaba Moliner. 

Críticas al Proyecto Castor
Finalmente, el secretario local del BLOC criticaba 
que el presidente de Escal UGS, empresa que 
desarrolla el proyecto Castor, “engañase” a la 
ciudadanía. Moliner aludía a las manifestaciones 
realizadas acerca de que el Castor es una 
actividad “absolutamente amistosa para el Medio 
ambiente que pasará desapercibida para el 
Medio ambiente”. Además, Moliner se quejaba de 
que el proyecto se divisara a tres metros  sobre el 
nivel de la carretera, “cuando pasas por la autopista 
y por la carretera de Ulldecona se ve clarísimo”, 
opinaba. “Si ser respetuosa con el Medio ambiente 
significa lanzar al aire 25.700 toneladas de CO2 a la 
atmósfera…” declaraba Moliner, lamentando que 
se jugara con la salud de la ciudadanía. Además, 
criticaba que la influencia benéfica de la instalación 
del Proyecto en Vinaròs a nivel laboral no hubiera 
sido la anunciada, “en Vinaròs el mes pasado 
subió el paro en 300 personas”, afirmaba.   Moliner 
remarcaba que "estamos muy enfadados y no nos 
callarán la boca", "a nosotros no nos compran ni 
con una comida ni con un viaje en helicóptero". 

El BLOC promueve la creación de una Ley Valenciana de Educación que incluya 
escuelas  para niños de de 0 a 3 años 

Redacción

El portavoz de Esquerra Unida del Pais Valencià a 
Vinaròs, Manuel Villalta, lamentaba que el estado 
preelectoral afectara el ambiente político con 
réplicas y contra réplicas, cuando lo que debería 
priorizarse es el trabajo conjunto, “el problema 
en Vinaròs es que los representantes políticos 
realizan un apolítica partidista”, criticaba Villalta, 
calificando de “desastre” el tratamiento dado a 
algunos temas. Para Villalta, lo más grave es que 
todas las declaraciones acerca de los proyectos  
que desarrolla el Equipo de gobierno y las críticas 
a estos proyectos que realiza a la oposición 
afectan también el trabajo de los técnicos. Según 
el portavoz, existen los suficientes problemas en 
la ciudad como para estar siempre “tirándose los 
trastos a la cabeza”. Villalta enumeraba temas sobre 
los que prestar atención, como la violencia de 
género, el sector de la Tercera edad, el estado de la 
sanidad o la cultura, o las diferentes problemáticas 
de las pequeñas y medianas empresas, ámbitos 
todos ellos en los que según indicaba el portavoz 
deberían trabajarse conjuntamente por los 
intereses de la ciudad. Villalta afirmba que, tal 
como según destacaba había manifestado el edil 
popular Lluis Gandía, era difícil pactar con EUPV 
“le decimos que no es que sea difícil, es que es 
imposible pactar con Esquerra Unida, porque 

estamos viendo la política y el comportamiento que 
está llevando a cabo el PP”. En este sentido, Villalta 
afirmaba  que su agrupación desarrollaba una 
política “antagónica” al PP, así como con el resto de 
partidos que conforman el gobierno local, porque 
EUPV ha escogido otros “comportamientos”.   Otra 
cosa sería la confección de un programa para la 
ciudad, “todos los partidos sabemos los problemas 
y carencias de Vinaròs, por eso estaremos de 
acuerdo”. “Si seríamos antagónicos a la hora de 
llevarlo a cabo”, puntualizaba Villalta, “somos 
antagónicos con el PP, y con el Equipo de gobierno 
y con el BLOC, no estamos de acuerdo en la 
manera que se han llevado adelante los problemas 
de Vinaròs, seguro que no hubiéramos llegado 
a problemas que están perjudicando a Vinaròs 
en todos los sentidos”. Villata hacía referencia 
a diferentes casos como el Vandowska, la finca 
del Carrer Major, la Ciudad Deportiva, el caso 
Arizmendi, Els Cossis, entre otros.  Villalta hacía 
referencia a las palabras del edil socialista Juan 
Antonio Beltrán al declarar que algunos de los 
temas antes mencionados costarán a Vinaròs más 
de 20 millones de euros, “el señor Beltrán dijo que 
este era el traje que dejó el PP, pero se le olvidó o 
no dijo que este traje lo han estado llevando ellos 
durante 7 años”, afirmaba.  

Respecto al mercado municipal, Villalta declaraba 
que su partido hubiera apostado porque los 
comerciantes no pagaran tasas durante un periodo 
de dos años, y a partir de los dos años establecer 
una tasa de 9’74 euros. Tras los cinco primeros 
años, debería establecerse una tasa consensuada 
que debería ir aumentando paulatinamente hasta 
el final de la concesión, según opinaba Villalta. 
Por otro lado, la integrante de EUPV, Amparo Fons, 
afirmaba que a nivel local debería entrarse más a 
fondo en el tema de la violencia de género, hasta 
implantar un departamento que gestione estos 
casos, ya que, según afirmaba “en Vinaròs hay una 
gran carencia”.  

EUPV demanda a las diferentes fuerzas políticas que trabajen de manera conjunta 
Fons pide más atención sobre el tema de la violencia de género
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ACTUALITAT

Romeu acut a una reunió 
a Brusel·les pel futur 
corredor Mediterrani

L’alcalde, Jordi Romeu, va acudir el passat 1 de 
desembre a una reunió organitzada per l'institut 
Ignaci Villalonga al Parlament Europeu amb motiu de 
la presentació del Manifest l'Eix Mediterrani, porta 
d'Europa. L’alcalde va destacar la importància per al 
futur de les nostres terres del corredor Mediterrani i 
va assenyalar que va ser una reunió “molt positiva”.
Romeu va conversar amb Jordi Pujol, ex-president de 
la Generalitat de Catalunya i l’exconseller socialista 
Joaquim Nadal.

Des d'Esquerra Vinaròs s’ha denunciat que 
existixen “irregularitats” en l'acte d'alçament 
de les actes prèvies d'ocupació de les finques 
afectades pel pas del gasoducte terrestre que 
l'empresa Escal UGS realitza al terme de Vinaròs. 
Un alçament en el qual el portaveu de l'agrupació, 
Lluis Batalla, assenyalava que no s'havia realitzat 
amb "normalitat”. Segons apuntava Batalla, les 
"irregularitats" en el procés no apuntarien a 
l'empresa Escal UGS, sinó al mateix Ajuntament, 
que es podria trobar davant "d'una nova demanda 
per el penal". 
Batalla explicava que s'havia dut a terme una 

reunió al consistori on s'havia convocat als 
propietaris per fer alçament i el justipreu dels bens 
i drets afectats pel projecte Castor, unes reunions 
en els quals estarien presents representants 
de l'administració expropiadora, en aquest cas 
l'Estat, i un representant, un advocat, un empleat 
i un perit d’Escal UGS. A aquest encontre, segons 
incidia Batalla, no hi havia cap representant de 
l'Ajuntament, absències que conformarien una 
de les irregularitats que es poden trobar en el 
procés i que són recollides en l'article 52 de la 
Llei d'Expropiació Forçosa. En aquest sentit, el 
portaveu d'Esquerra Vinaròs manifestava que 
alguns propietaris no els havia semblat correcta 
aquesta manera d'actuar, de la qual es dirimeix 
"una valoració interessada en detriment seu". 
Batalla declarava que l'empresa "amb el beneplàcit 
de l'Ajuntament", havia convidat als propietaris a 
signar un acta "ja redactada", circumstància que 
conduia al portaveu de l'agrupació a preguntar-
se "com podia l'empresa estar en disposició d'una 
documentació oficial, ja redactada, que hauria 
d'estar en poder de l'adminsitració". “No se li pot 
donar aquesta informació”, sentenciava Batalla. 
A més, Batalla explicava la seqüència què, segons 
afirmava, deu seguir-se en aquests casos, i que 
se inicia amb “l'alçament de l'acta a la mateixa 

finca”, en segon lloc s’efectua el replanteo de la 
finca i es passa a justipreu, una seqüència que no 
s'havia donat, ja que assegurava, "cap acta s'ha 
aixecat al mateix lloc de la finca expropiada”. En 
aquest punt, el portaveu de l’agrupació afirmava 
que un dels propietaris, en desacord amb el 
justipreu realitzat a la seua finca, va presentar 
una queixa, trobant-se amb entrebancs legals. 
Batalla tancava l'exposició destacant una quarta 
irregularitat, "la determinació de l'import del 
dipòsit previ que es fa abans de formalitzar l'acta 
previa a l'ocupació". 
El portaveu d’Esquerra Vinaròs plantejava "com 
es pot determinar el dipòsit si no s'ha fet una 
valoració real del que pot haver dins d'una 
finca?", afegint que la valoració "s'havia fet a 
ull". Batalla criticava el fet que els representants 
polítics no hagueren donat empar físic als 
propietaris "quan se'ls ha suggerit que no 
acceptar la indemnització per ràpida ocupació 
conduiria l'expropiació que faria que rebessin 
menys diners". Batalla es preguntava "quins 
interessos estava defenent l'Ajuntament i els 21 
regidors, si els dels propietaris o el de l'empresa 
privada".  Batalla lamentava que aquesta manera 
d’actuar puguera portar a “hipotecar el futur 
dels vinarossencs i vinarossenques”. 

Una de les irregularitats, segons indica Batalla, surgeix en no estar presents representants de l’Ajuntament en l’acte d’alçament

Esquerra Vinaròs denuncia irregularitats en l'alçament d'actes d'ocupació de 
les finques afectades pel Projecte Castor 
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ACTUALITAT

El alcalde, Jordi Romeu, ha salido al 
paso de las declaraciones del porta-
voz de Esquerra Vinaròs, Lluis Batalla, 
que aseguró que habían “irregularida-
des” en el proceso del levantamiento 
de las actas previas de ocupación para 
la construcción del gasoducto terres-
tre del Proyecto Castor. Romeu asegu-
ró que las amnifestaciones de Batalla 
son mentira y que podrían deberse a 
“una falta de argumentos y de línea 
política”. “O se lo han contado mal o 
lo ha querido contar mal”, indicó el 
primer edil, asegurando que durante 
este proceso estaban presentes en el 
salón de plenos, donde tuvo lugar el 
acto, “un representante de la subdele-
gación del gobierno, otro del ayunta-
miento de Vinaròs, y además los pro-

pietarios acudieron acompañados de 
abogados”.
Romeu aseguró que todo el proceso 
se desarrolló de manera “normal” 
y que no hubo “ningún problema”, 
apuntando que Batalla “no estuvo 
presente” en este acto.
El primer edil argumentó que quizá 
Batalla estuvo “influenciado” por el 
único propietario que no firmó la 
documentación. “Solo hubo un gran 
propietario latifundista que no firmó 
el acta previa de ocupación, que a lo 
mejor es el que le ha informado, y 
podría ser que Esquerra Vinaròs haya  
dado un giro a la derecha y se ha 
dejado influenciar informativamente 
por este gran empresario”, indicó 
Romeu. 

Romeu asegura 
que el proceso de 
levantamiento 
de actas previas 
de ocupación del 
Castor fue “normal”  

El ayuntamiento de Vinaròs ha pre-
sentado el proyecto de mejora del 
entorno de la ciudad deportiva para 
presentarlo a una subvención del  
Consejo Superior de Deportes. El 
primer edil, Jordi Romeu, destaco el 
esfuerzo realizado por los servicios 
técnicos del ayuntameinto que “en 
menos de una semana han elaborado 
una propuesta”, basada en mejoras en 
la iluminación, el vallado, la urbaniza-
ción y el aparcamiento en el recinto.
La sugerencia de redactar este pro-
grama surgió durante la visita del 
subdirector general de Infraestructu-
ras Deportivas del Consejo Superior 
de Deportes, Alfonso Luengo, que 
asistió a la Festa de l’Esport, en la que 
entregó los premios. 
El ayuntamiento confía en acogerse a 
las ayudas el próximo año.
Por otro lado, Romeu anunció la 
presentación de un proyecto antes 

del 22 de diciembre para pedir 
una subvención para la actuación 
medioambiental que quiere hacerse 
en el polígono industrial de les 
Soterranyes. Un proyecto que se 
acogería dentro de las ayudas a la 
reindustrialización, a la que Vinaròs 
puede acogerse dado que son 
susceptibles de acogerse a esta 
subvención infraestructuras para el 
desarrollo de suelo industrial.

Mercado
También se está trabajando, indicó 
Romeu, para  que en el próximo pleno 
ordinario se aprueben las bases de 
adjudicación de los nuevos puestos 
del mercado que han quedado 
disponibles, un total de 16. Habra 
pues una nueva convocatoria para 
los interesados en tener un puesto 
de venta en el renovado mercado 
municipal. 

Vinaròs pedirá subvenciones para la 
ciudad deportiva y el polígono industrial 
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El vicepresidente del Consejo General del Poder 
Judicial, Fernando de Rosa, y la vocal portavoz, 
Gabriela Bravo reconocieron la semana pasada 
en Vinaròs la complicada situación por la que 
atraviesa el partido judicial de esta zona,   que 
abarca todo el norte de la provincia de Castellón, e 
hicieron suyas las reivindicaciones expresadas por 
la junta de jueces de esta demarcación que pasan 
porque haya magistrados y que el funcionariado 
sea de carrera y no interino.
De Rosa anunció que el Consejo General del 
Poder Judicial trasladará en una próxima 
reunión con el Ministerio de Justicia la petición 
de que el partido judicial de Vinaròs cuente 
con magistrados, en lugar de jueces de primera 
instancia. Tanto de Rosa  como Bravo estuvieron 
reunidos ayer al mediodía en el Palau de Justicia 
de Vinaròs con miembros de la judicatura, 
que les trasladaron sus principales demandas. 
De Rosa reconoció, a preguntas de la prensa 
que  contar con magistraturas en Vinaròs es una 
antigua reivindicación que, en caso de cumplirse, 

mejoraría la calidad de la justicia y también 
la estabilidad laboral de los jueces. “Tanto la 
judicatura de Vinaròs como los abogados y 
profesionales de este partido judicial se merecen 
ver cumplida esta aspiración, es una lucha de hace 
años pero que el Consejo la hace propia y la vamos 
a reivindicar ante el ministerio, que es a quien le 
corresponde esta decisión” dijo añadiendo que 
“será una de las peticiones fundamentales en la 
reunión que tendremos con el Ministerio para 
tratar problemas de la Comunidad Valenciana”.  
Otra de las peticiones de los jueces que asumió 
De Rosa es contar con personal de juzgado 
que sea funcionario no interino, con el fin de 
fomentar la formación y la especialización de 
los trabajadores de la justicia. Bravo, destacó la 
complicada situación que atraviesa el partido 
judicial de Vinaròs, por sus características 
geográficas y de población itinerante.” Aparte 
de ser una gran cantidad de asuntos con una 
gran carga de trabajos, son muy complejos, los 
jueces se quejan de varias cuestiones como la 

necesidad de que el persona de la administración 
de justicia sean funcionarios formados, no 
interinos” comentó Bravo. 
En cuanto a la falta de material fungible en los 
juzgados, como ha sucedido recientemente en los 
juzgados de Castellón y Nules con la escasez de 
folios y material de oficina, la portavoz señaló que 
la crisis económica está provocando un recorte de 
presupuestos que causa problemas diversos como 
en este caso. 
Respecto a la creación de un nuevo juzgado de 
primera instancia en Castellón sin incremento de 
personal, por lo que debe ser atendido por el de 
otros juzgados, Bravo también aludió como una 
de las causas a este recorte presupuestario,   pero 
también reconoció que es necesaria una mayor 
coordinación entre la administración autonómica 
y la estatal. 
De Rosa y Bravo, ambos vocales territoriales para la 
Comunitat Valenciana, estuvieron acompañados en 
su visita a Vinaròs por el presidente de la Audiencia 
Provincial de Castellón, Carlos Domínguez.

ACTUALITAT

Reconocen falta de coordinación y el recorte de presupuestos en el nuevo juzgado de Castellón

El vicepresidente del Consejo General del Poder Judicial apuesta en Vinaròs por 
dotar el partido judicial de magistrados y personal estable

Emili Fonollosa

La Fundació La Caixa hizo entrega de una nueva silla de reudas 
para la práctica del deporte del baloncesto al Club Bamesad 
Esport Adaptat. Se trata de una silla especial y un poco más 
alta de las habituales, según explicó ayer el presidente de 
la asociación, Manolo Celma. El club tiene previsto entrar el 
próximo año en una competición de equipos de baloncesto. 
El acto de entrega tuvo lugar el pasado viernes día 3 de 
diciembre en la oficina de La Caixa. de la calle San Cristóbal

La Caixa entrega a Cocemfe una 
nueva silla de ruedas para 
jugar a baloncesto

El director de la oficina de La Caixa realizó la donación de la nueva silla

X.Flores
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La edila de Bienestar Social del ayuntmaiento 
de Vinaròs, Maribel  Sebastiá, realizó la clausura 
y la entrega de diplomas de las mujeres parti-
cipantes en el taller social y laboral dirigido a 
las mujeres dentro del Plan Municipal de Inte-
gracion y Convivencia Social. Este taller ha sido 
organizado por la Agencia de Mediación AMICS, 
el ayuntamiento de Vinaròs y la colaboración de 

Cruz Roja.
En esta acción formativa, desarrollada del 18 de 
octubre al 3 de diciembre y con una duración 
de 96 horas,  han participado 25 mujeres autóc-
tonas e inmigrantes y la finalidad ha sido dar 
respuesta a sus necesidades en la que se refie-
re, principalmente, a su inserción sociolaboral, 
dotándolas de herramientas y técnicas para fa-

cilitar esta inserción.  Entre ellas, actividades de 
cohesión grupal, de comunicación, mejora de la 
autoestima, potenciación de habilidades socia-
les, motivación y técnicas de búsqueda de em-
pleo. Algunas de las mujeres participantes for-
man parte también del Plan Integral de Empleo 
que se está llevando a cabo en el ayuntamiento 
de Vinaròs en colaboración con el SERVEF.

Vinaròs clausura el taller para la participación social y laboral de las mujeres

El servicio de Urgencias del Hospital Co-
marcal de Vinaròs ha atendido a 10.448 per-
sonas durante los meses de julio, agosto y 
septiembre.
Estas 10.448 atenciones de urgencias se 
reparten de forma desigual a lo largo del 
día. De esta forma 4.640 se han realizado en 
el turno de mañana, cifra que representa el 
44% mientras que en el turno de tarde las 
atenciones alcanzaron las 3.841 (37%) y 1.967 
se realizaron en el turno de noche, lo que 
representa un 19% de las atenciones.
La Supervisora de Enfermería de Urgencias, 

Tina Borrás,  señala que “las atenciones de 
urgencia en el Hospital aumentan año tras año 
en los meses de verano debido al aumento 
de población que viene a nuestra zona para 
disfrutar de sus vacaciones. Desde el Hospital 
siempre se recomienda que se utilicen los 
consultorios auxiliares que el Departamento 
pone en funcionamiento tanto en Peñíscola 
como en Alcossebre y que durante este verano 
han incrementado el número de pacientes 
atendidos en más de un 3% pero aún así las 
atenciones en las Urgencias del Hospital 
siguen aumentando”

La distribución horaria de la llegada de pacien-
tes muestra también diferencias destacables. 
Mientras que en el tramo que abarca desde las 
9 hasta las 13 horas se produce el pico máxi-
mo de llegada, el tramo comprendido entre 
las 03:00 y las 08:00 es el de menor asistencia.
De esta misma forma desde el Departamento 
se destaca que desde el 16 de junio en que se 
puso en marcha el nuevo servicio de Urgencias 
“los ciudadanos han disfrutado de unas 
instalaciones completamente nuevas, más 
amplias y esta mejora nos la han transmitido 
al personal de Urgencias”

El 44% de los pacientes se atendieron durante el turno de mañana

El Hospital de Vinaròs atiende más 10.400 urgencias durante los meses 
de julio, agosto y septiembre

Redacción

X.Flores
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ES UN MENSAJE DE COCEMFE MAESTRAT

FOTODENUNCIA
El / la dueño/a de este vehiculo 
no se a complicado para nada a 
la hora de aparcar bien su coche 

y lo aparco obstaculizando 
por completo en el  paso de 
peatones que hay entre las 

calles  Dr. Fleming con Socorro.

HOY POR MÍ... 
MAÑANA PUEDE QUE POR TI

SON MUCHOS AÑOS LUCHANDO CONTRA 
LAS BARRERAS Y SE VAN VIENDO YA 

FRUTOS SOLIDARIOS CONSEGUIDOS.
 

¡SUSPENDIDO EN SOLIDARIDAD!

ACTUALITAT

Vinaròs recordó el pasado 3 de diciembre, Día 
Internacional de las Personas con Discapacidad, 
con la lectura en la puerta del ayuntamiento 
de una declaración institucional por parte de 
miembros de la asociación Cocemfe, que queda 
mucho trabajo por hacer para lograr el objetivo 
del disfrute pleno e igual de los derechos 
humanos y la participación en la sociedad de las 
personas con discapacidad. 

En el manifiesto se pidió el esfuerzo de todos 
los ayuntamientos de la comarca y de la 
administración estatal y autonómica para 
mejorar las cuestiones relacionadas con la 
discapacidad, los derechos de las personas con 
discapacidad y los beneficios que se derivarían 
de la integración de estas personas en los 
aspectos de la vida política, social, económica y 
cultural de sus comunidades. 

Cocemfe pide la implicación de los 
ayuntamientos de la comarca para mejorar la 
integración de las personas con discapacidad

X. Flores
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SOCIETAT

Lolo celebrant el seu primer 
dia de Santa CaterinaLolo

Felicidades Alba Alba se lo pasó en grande en su 
cumpleaños con todos sus amiguitos

Los componentes de la grupeta ciclista 
vinarocense celebraron el dia de sant nicolau, con 
pastisets gentileza de la panaderia alfredo cano

El vinarossenc Jaume Tardy Martorell, a Port-au-Prince, on 
participa en una missió d'observació electoral amb l'OEA 
(Organització d'Estats Americans) des del 21 de novembre per 
a les eleccions que han tingut lloc el passat diumenge 28. 
A la foto, Jaume amb altres dos membres de l’ equip de 
treball (Carol Kraemer, dels Estats Units d'Amèrica i Jean-Jules 
Evens d’Haïtí., amb el que han estat observant el procés en la 
província Ouest, on es troba la capital (Port-au-Prince). 

Jaume amb l’OEA

Grupeta ciclista

Quintos del 66 Emotiva celebración de los Quintos del 
66 con motivo de su 44 aniversario



20

11  desembre  2010

SOCIETAT

Raquel Navas Redó, Ganadora del Cartel 
de la " 50 Fira de Mostres D´Amposta.

Aquests tres vinarossencs van 
gaudir del pont a Pamplona

Disfrutando de santa catalina

Pamplona road trip

Amigas

Dissabte passat, dia 27 de novembre, més de 
200 persones van pujar a l’ermita per celebrar 
la festa de Sta Catalina convocada pel Consell  
Municipal de Formació de Persones Adultes i 
la seua Associació d’Alumnes. 
Com a Entitat Educativa, no deixa de celebrar 
aquesta festa, tot i que en dissabte, per poder arri-
bar millor al públic adult que és el que ens ocupa. 
L’activitat va començar a les 11h del matí on 
cadascú va triar entre alguna de les següents 
propostes:
Caminar, seguint el sender que fa la volta a 
la muntanya de l’ermita, guiats per Sebastià 
Vidal, de l’aula de natura.
Conèixer usos de les plantes que podem 

trobar pels voltants, de la mà de Salvador 
Cardero, coautor dels llibres Les Plantes del 
Port, i membre del Grup de Recerca de les 
Terres de l’Ebre.
Fer una partida als escacs o dames, gràcies a la 
col·laboració del club d’escacs de Vinaròs.
Al migdia es van repartir les racions de carn, 
que cadascú es va coure al foc,  no va faltar el 
pa, la beguda i el típic pastisset. 
La rifa i alguna cançoneta van ser la cloenda 
de la jornada, que ben acompanyada pel 
solet de novembre, ens va deixar bon sabor 
de boca.  Així es va celebrar Sta Catalina 2010,  
per tercer any consecutiu a l’ermita.  Vegeu 
unes quantes imatges com a testimoni!

Cena de amigas en el Tal-MahalCena

Festa de sta. Catalina a l’ermita
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La Cofradía de Jesús Nazareno y 
Santo Sepulcro de Vinaròs ha or-
ganizado, conjuntamente con la 
concejalía de Cultura del Ayunta-
miento, una programación navide-
ña muy lúdica y a la vez solidaria. 
El presidente de la Cofradía, Anto-
nio Riolobos, destacó que la nue-
va junta quiere seguir ofreciendo 
“algo más que limitarnos a salir 
sólo en Semana Santa, porque en-
tendemos que la cofradía es más 
que eso”. 
Entre los actos, hay que destacan 
por la labor social y de solidaridad 
que desempeñan. Uno de ellos es 
la campaña “Caliu de Nadal” con 
la finalidad de recoger mantas y 
toallas de baño que se donarán 

a Cáritas, mientras que el 27 de 
diciembre, en el hospital, habrá una 
sesión de payasos para los niños y 
niñas hospitalizados. También están 
previstas conferencias sobre cómo 
realizar un belén en casa, a cargo 
de la asociación belenística y la 
construcción del bleén de la propia 
Cofradía en la iglesia Arciprestal. 
También habrá una visita guiada, 
una exposición y un taller de 
manualidades.
En el acto de presentación de esta 
programación estuvieron presentes, 
además de Riolobos, la edila de 
Cultura, Maria Dolores Miralles y 
la presidenta de Cáritas Vinaròs, 
Amparo Salvador, que mostró su 
gratitud por esta iniciativa.

La Cofradia de Jesús Nazareno y Santo Sepulcro organiza actividades navideñas
X. Flores

E.Fonollosa/X.Flores

Destacan por su cariz lúdico y solidario

La demandas de ayuda que re-
cibe Cáritas de Vinaròs se ha tri-
plicado en los últimos años y la 
cantidad de vinarocenses en el 
umbral de la pobreza con necesi-
dad de acudir a esta ONG ya casi 
iguala a la de extranjeros, según 
ha destacado la presidenta local 
Amparo Salvador.
La crisis económica ha hecho que 
se haya producido un descomu-
nal aumento de la cantidad de 
personas que buscan en Cáritas 
comida y ropa, pero a la vez tam-
bién ha habido un extraordinario 
incremento de ayudas recibidas 
desde entidades y particulares. 
Así, Salvador ha destacado que 
cuanto mayor es la crisis econó-
mica, mayor es la respuesta de 
los vinarocenses, lo que ayuda a 
superar este desbordamiento de 
solicitud de ayudas que se produ-
ce. Semanalmente, entre 70 y 80 
familias, algunas de hasta siete y 
ocho miembros, pueden comer 
gracias a Cáritas, a donde acuden 
para proveerse de los alimentos 
que esta entidad logra del Banco 
Nacional de Alimentos y de las 
ayudas de centros comerciales 
y particulares. Así, en un hiper-
mercado han conseguido de sus 
clientes 1.408 kilos de comida 
en un solo día, a los que añadi-
rán otros 1.408 aportados por el 

propio hipermercado. Salvador 
también ha resaltado la colabora-
ción recibida del Ayuntamiento, 
que se ha incrementado, llegan-
do este año a una subvención 
de 18.000 euros, así como del 
colegio Divina Providencia, con 
el “bocadillo solidario” y la actua-
ción benéfica del grupo “Locura”.
Por otra parte, Cáritas, del 13 al 
17 de diciembre, llevará a cabo la 
recogida de comida para las fies-
tas navideñas. Los donativos se 
podrán entregar en el salón pa-
rroquial de la iglesia Santa Mag-
dalena y los lotes se entregarán a 
las familias necesitadas el día 21 
ó 22. Además, entre el 2 y el 4 de 
enero se recogerán los juguetes 
para que los hijos de familias sin 
recursos puedan pasar una feliz 
jornada de los Reyes Magos.

La cifra de vinarocenses atendidos ya casi iguala a la de extranjeros

Las demandas de ayudas en Cáritas se triplican

Obra Social Caja Madrid y la Conce-
jalía de Educación del Ayuntamiento 
de Vinaròs han inaugurado una ex-
posición sobre el ahorro energético 
en la Biblioteca Municipal. 
El acto de inauguración contó con la 
participación de la Concejala de Cul-
tura y Educación, Mª José Ferrer, y el 
Director de Oficina de Caja Madrid 
en Vinaròs, José Luis Gras.
La muestra, que se compone de 30 
obras seleccionadas en el Premio 
Nacional de Carteles de Caja Madrid, 
reflexiona sobre la necesidad de pre-
servar el medio ambiente mediante 
un descenso del gasto de energía 
que exige un esfuerzo por parte de 

todos. Los carteles animan al públi-
co a cambiar los actuales comporta-
mientos y hábitos de consumo para 
solucionar este problema que ace-
cha a la sociedad actual.
Los visitantes de la exposición po-
drán contemplar un total de 30 
obras que resaltan como la reduc-
ción y el uso de energías renova-
bles como el sol, el viento, la bio-
masa o el agua, son la clave para el 
ahorro energético. 
Todos los interesados podrán dis-
frutar de esta exposición hasta el 
31 de diciembre en la Biblioteca 
Municipal de Vinaròs (Plaza Hort 
dels Escribans, s/n).

Exposición de carteles ahorro energético
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Recital de poesíes de Miguel Hernández, pel cen-
tenari del seu naixement, a càrrec d'alumnes del 
col·legis Assumpció, Foguet, Divina Providència, 
Consolació i els instituts Vilaplana i Leopoldo Querol

A la Fundació Caixa Rural 

El Casal Jove va celebrar el seu 
primer campionat de futbol 5 
mixt, el qual va tenir una gran 
acceptació per part dels joves del 
nostre municipi, arribant gairebé 
als quaranta participants. Sis equips 
van formar l’entramat principal del 

campionat juntament amb tres 
àrbitres (Raquel Navas, Vicente Mir, 
Nicolás), als que des de el Casal 
Jove donem les gràcies per la seva 
desinteressada participació. El 
campionat va finalitzar amb l’entrega 
de premis al propi Casal Jove.  

I campionat futbol 5 mixt casal jove
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El passat dimarts 30 de novembre, alumnes del Col. Nª Sra. de la Consola-
ció, van visitar l'exposició homenatge a Miguel Hernàndez de  Fundació 
Caixa Vinaròs, acompanyats de les seus professores.

El profesor de la UJI Santiago Fortuño pronunció en el auditori Carles 
Santos de la Casa Membrillera la conferencia sobre Miguel Hernández: vida 
y literatura. 
También tuvo lugar un recital de Núria Candela que llevaba por título El 
labrador de más aire, de poemes de Miguel Hernández

Actos de homenaje a Miguel Hernández
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agenda 

cultural

agenda cultural
Dissabte 11 de desembre, 
De 9 a 21 hores, RASTRILLO SOLIDARI.
Lloc: Auditori Municipal
Organitza: Mans Unides i Regidoria de 
Cultura

Dissabte 11 de desembre, 
A les 10.30 hores TALLER DE 
GASTRONOMIA a càrrec del Restaurant 
Bergantin (per a xiquets de 4 a 12 anys). 
Cal pre-inscripció.
Lloc: Biblioteca Pública Municipal
Organitza: Biblioteca Pública Municipal

Diumenge 12 de desembre, de 9 a 21 
hores, RASTRILLO SOLIDARI
Lloc: Auditori Municipal
Organitza: Mans Unides i Regidoria de Cultura

Dimecres 15 de desembre, a les 19.30 
hores, CONFERÈNCIA “Les energies 
renovables” a càrrec de Paco Colomer.
Lloc: Biblioteca Pública Municipal
Organitza: SEU NORD

·   Dissabte 11: Actuació del cantant occità 
Jan-Mari Carlotti (20:30 h)
·  Divendres 17: Inauguració de l’exposició 
“Iconografia religiosa” de Ricardo Santos. 
(20:00)
 
Tots els actes tindran lloc a la Seu de la 
Fundació del Carrer Socors 64 de Vinaròs

JAN-MARI CARLOTTI
Membre fundador de el grup Mont-Joia l’any 1.975.
Fundador dels Rencontres de la Mar a Provença, 
origen de les Trobades de Musica del Mediterrani a 
València on va treballar conjuntament amb el grup 
Al Tall.
Ha col·laborat amb AL TALL en diferents ocasions:
Al disc de Xavier el Coixo, al d’Envit a Vares i 
últimament amb el disc i l’espectacle Vergonya, 
cavallers,vergonya..
Jan Mari Carlotti, és un referent de la música de 
trobadors actuals dins de l’àmbit del Mediterrani. 
Amb la seua veu singular i potent ens delitarà amb 
un concert on ens mostrarà la seua manera peculiar 
i estils de musicar.

Diumenge 2 de gener de 2011, a les 20:00 h. Església Arxiprestal
 
Extraordinari concert de Nadal – Interpretació d’una amplia 
selecció de “El Messies” de G.F. Haëndel, amb acompanyament 
de l’orquestra de cambra “MOMA”

HISTÒRIA   ARTS   LLETRES

ASSOCIACIÓ  CULTURAL

Organizado por 
l’Associació Cultural “Amics de Vinaròs” 
            

VIAJE CULTURAL A SIRIA
VISITANDO: Damasco, Alepo, Palmyra, 
Petra, Baalbek,  Amman, Krak de los 
Caballeros, etc.

Del 1 al 8 de mayo
Plazas limitadas 
Salida desde Vinaròs
Información e inscripciones: Amics de Vinaròs
c. San Ramón, 13 – Teléfono 964 452 708 –
de martes a viernes, de 9,30 a 12,30
Plazo de inscripción: hasta el 29 de diciembre.
Precio socios: 1.930 euros por persona
No socios: 1.980 euros

Auditori Carles Santos, de la Fundació Caixa Vinaròs

PSPV-PSOE Agrupación 
de Vinaròs Informa:
Que habiéndose extraviado el talona-
rio de lotería de 20 papeletas nume-
radas con los números 541 al 560 am-
bos inclusive, del número 72.605 del 
sorteo de Navidad a celebrar el 22 de 
diciembre de 2010.
Se hace público que quedan anuladas 
las citadas papeletas, habiéndose cur-
sado la oportuna denuncia del hecho, 
a los efectos oportunos.

Grupo Centro Aragonés

Vinaròs

FESTIVAL 

19 diciembre - 19 h
Auditorio Municipal

DE JOTAS
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Andrés Albiol Rèmora negra 

Pescadores preparados para desembarcar sus capturas

Conegut també com pegàs i rèmora. En castellà li diuen 
pegatimón, pegador, tardanaos i rémora negra. En gallec ventosa. 
En basc erromero. En francés sucet. En anglés common remora. I 
en alemany kleiner schiffshalter. Científicament és cridat Remora 
remora.  
Este particular peix amb una ventosa damunt del cap el seu 
nom ja delata retard. En la mitologia se'ls atorgava un irresistible 
poder de retenció fins a haver frenat el barco de Calígula 
tornant-ho a Òstia. També per transposició, els filtres a base de 
rèmora podien detindre el curs de la Justícia i retindre els cors 
vel·leïtosos. La veritat és que és un curiós peix que s'apega a 
altres peixos més grans com a taurons, mantes i cetacis i són 
traslladats còmodament. A canvi ells li poden fer la funció 
netejadora al seu hospedador, llevant-li els paràsits de la pell, 
agalles, etc.
Pertanyent a la família dels equéneids esta espècie de rèmora 
negra tenia una talla de 70 cm.  El seu cos és allargat amb el 
cap gran i aplanat. La boca és ampla amb la mandíbula inferior 
prominent. Posseïx dents xicotetes i punxeguts en diverses 
fileres en les dos mandíbules i en el vòmer. 
No té bufeta natatòria.
És de color gris terrós amb tènues tons blavosos. Està recobert 
per xicotetes escates redones i la pell amb mucus. 
La primera aleta dorsal és espinosa i està transformada en un 
disc cefàlic oval, que està formant una ventosa amb un rodet 
perifèric que assegura el seu estanquiedad. En ella hi ha 16-20 
parells de laminetes, que al dreçar-se es claven en l'objecte a 
mode del desplegament d'una persiana. La seua principal força 
de tracció està en vertical i cap arrere, que és quan les laminetes 
es claven amb més força per a subjectar-se. 
La composició de la resta d'aletes és; 2ª dorsal 22-25, anal 20-25, 
pectorals 23-25, ventrals I-5 i cabal 16.
La seua talla màxima és de 70 cm.
La seua reproducció és a finals d'estiu. Els alevins primer viuen 
en el plàncton, després van creixent i triant els animals marins 
per a ser transportats llargues distàncies per diversos mars, 
podent ser igualment cosmopolites.
S'alimenta també d'altres peixets i restes del festí del seu 
hospedador.
En la Polinèsia hi ha pobles costaners que quan atrapen un 
rèmora la lliguen i la van arrossegant per l'aigua, perquè quan 
veja una tortuga s'adherisca al seu closca. Després són han de 
cobrar del cap i agafen la rèmora pegada al rèptil, per la qual 
cosa tenen menjar de tortuga aseguarada.
Ací les seues captures són escasses.

Finalizó la veda del pez espada
Tras dos meses de parada biológica de esta especie en la marrajera, estos peces 
también llamados emperadores, desde primeros de este mes ya pueden ser 
atrapados con este arte de anzuelos.
La pesca en general de todas las modalidades durante esta semana ha sido un tanto 
escasa, pues los dos días festivos influyeron para la poca productividad. El estado 
de la mar resultó bueno para la mayoría de barcos, pero las extracciones resultaron 
más bien flojas.
La pesca de arrastre compuesta últimamente por doce bous ha faenado normal 
las tres jornadas hábiles de este periodo semanal. Las capturas fueron aceptables 
y las cotizaciones en subasta normales. Las especies mayoritarias han sido; poco 
langostino hasta 45 €/Kg., calamar de 13 a 20 (según calidad), lubina a 17, s. punxa 
a 9, miseria a 8, pescadilla de 5 a 9, rape de 3 a 7, caracol a 9, galera de 3 a 4, burros, 
móllera y caballa a 3, pulpo blanco, congrio y jurel a 2 y morrallas de 1 a 3.
El cerco el martes solo una traíña pilló 40 cajas de boquerón a 25 €/caja (12 Kg), de 
sardina 50 de 10 a 27 (según tamaño) y 10 de alacha a 5.
La flota artesanal de barquitas de los artes menores faenó muy poco, ya que al ser 
lunes fiesta y amenazar una mar de poniente, la mayoría de embarcaciones no se 
atrevieron a calar, y como miércoles era de nuevo festivo, tampoco calaron. Así que 
las escasas capturas fueron a base de poca sepia a 9 €/Kg., palaí y tigre a 8 y mabre 
a 5. Varios van con red de plástico en busca de pagel de 4 a 11, sargo a 8 y roncador 
a 1. Los del lenguado lo vendieron alrededor de 19, rombo a 22 y raya a 3. El xarcier 
del gran fondo rocoso llevó poca langosta a 50, gallineta a 17 y corva y mamona a 3.
Los recolectores de pulpo roquero con cadufo han ido a chorrarlos un par de veces, 
para llevar a lonja ejemplares medianos y grandes que se vendieron de 3 a 6 €/Kg.  
Los marrajeros desde el 1 de diciembre pueden hacerse a la mar durante diez 
meses seguidos para atrapar el pez espada. En esta ocasión salieron para pescar 
cerca de nuestras aguas, ósea a unas 30 millas frente a este litoral, pero las capturas 
no resultaron abundantes, de manera que después de desembarcar los peces, tras 
descansar rápido, cargaron de cebo y pertrechos y partieron en esta ocasión, hacia 
zonas más alejadas en alta mar. Las cotizaciones fueron sobre los 9 €/Kg. para la 
mayoría de los 16 peces de un peso medio de 25 Kg., que pilló.   

Ecos de mar
El sector marítimo reivindica mayor protagonismo a nivel nacional por parte de 
la AINE, que es la asociación de ingenieros navales y oceánicos. En ellos están 
representados la pesca, el transporte marítimo, la náutica de recreo, los astilleros, 
los puertos, los fabricantes de equipos marinos, la navegación interior y los servicios 
y trabajos marítimos. 
Los últimos datos que se dispone dicen que la producción efectiva del sector 
marítimo fue de 153.836 millones de euros, o sea, un 9,1 % sobre el total nacional, 
dando empleo a 1.147.000 personas, un 5,8 % del total de empleo nacional. Y sobre 
la economía dice que de cada euro que emplea en su producción se generan trece 
en la economía nacional. Recalcar que por mar entra y sale el 90% del total de 
mercancias etc... que se mueven en España.
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Gaspar Redó
C a p  d ’e s p o r t s

Magnífica semana para 
nuestro deporte

La pasada semana ha venido marcada 
por cuatro importantes eventos 
deportivos que han repercutido en gran 
manera para que nuestra ciudad esté 
una vez más en lo más alto del deporte 
provincial y autonómico. 
En primer lugar destacaremos en 
atletismo el gran éxito de la 29 edición 
del Cross Ciutat de Vinaròs “Memorial 
Mario Miralles” puntuable para el 
campeonato autonómico y que estuvo 
organizado de forma perfecta por el 
Club Esportiu Vinaròs.
En motocross el éxito también fue 
completo con la prueba de resistencia 
Enduro puntuable para el Campeonato 
Autonómico organizado por el 
MotoClub Vinaròs.
También en ciclismo se celebró el V Ci-
clocross Ciutat de Vinaròs, organizado 
por la Unió Ciclista Vinaròs, reuniendo 
a los futuros ciclistas de nuestra Comu-
nidad.
Por último solo queda resaltar en tenis 
el extraordinario éxito que ha tenido 
el Torneo ITF Ciutat de Vinaròs en 
categoría femenina y que ha tenido 
carácter internacional disputándose en 
las pistas del Club Tenis Vinaròs.
Felicitamos efusivamente a todas estas 
entidades deportivas porque ellas 
han contribuido una vez más para 
que nuestro deporte local siga en la 
vanguardia.

La española Lara Arruabarrena se adjudicó, el III 
Torneo ITF Ciudad de Vinaròs, tras imponerse por  
6/2 y 6/0 a la rumana Cristina Dinu. La lluvia motivó 
que el partido se retrasará media hora, iniciándose 
a las once y media, y tuvo que disputarse en la pista 
número dos del Club de Tenis Vinaròs al encontrase 
mejor que la central como consecuencia de la 
lluvia.
La final no tuvo color, fue un dominio de la joven 
jugadora vasca, que en ningún momento dio 
posibilidades a la rumana. Desde un principio 
ya se vio que la española se iba a adjudicar la 
final: el juego de Arruabarrena fue muy superior, 
con bolas rápidas y mejor situada en la pista. El 
partido apenas duró hora y media, sin lluvia y 
con una temperatura agradable respecto a días 
anteriores.
Lara Arruabarrena, venía de ganar en su semifinal 
a la rusa Nanuli Pipiya, por un 61 64, y Cristina Dinu 
hizo lo propio con Rocio de la Torre, en el mejor 
partido del torneo y después de tres horas y media 
de juego, con el resultado de 67 63 61.
La entrega de trofeos se celebró en la misma 
pista, haciéndole entrega del trofeo a Dinu, el 
diputado provincial de Deportes, D. Luis Martínez  
y el presidente  de la Federación de Tenis de la 
Comunidad Valenciana, D. José Emilio Cervera. Por 
su parte el alcalde de la ciudad, D Jordi Romeu, y 
el presidente del Club de Tenis Vinaròs,  D. Gerardo 

Alegría, hicieron entrega del trofeo que acreditaba 
como ganadora a Lara Arruabarrena.
Una final que fue seguida por un buen número 
de público, ya que coincidió con el día del socio 
en la instalación del Club de Tenis Vinaròs y al 
centro deportivo del Baix Maestrat acudieron unas 
seiscientas personas.
La pareja formada por la española Arabela 
Fernández y la rusa Anna Arina Marenko, se 
adjudicaron la final de dobles del  III Torneo ITF 
Ciudad de Vinaròs
 La pareja formada por la española Arabela 
Fernández y la rusa Anna Arina Marenko, se 
adjudicaron la final de dobles del  III Torneo ITF 
Ciudad de Vinaròs, al vencer en una final muy 
igualada a las rumanas Ionela Iova y Cristina Dinu, 
que tras dos horas de partido y con numerosas 
alternancias en el marcador, inclino la balanza 
hacia la ruso-española con resultado de 76 75.
Al finalizar el encuentro,  D. Gerardo Alegría  y  
D. Santiago Roda como presidente y secretario, 
del  Club de Tenis Vinaròs , hicieron la entrega de 
trofeos a las jugadoras galardonadas.
De excelente, hemos de catalogar a la organización 
y dirección del torneo que,  bajo la batuta de Raúl 
de Luis (Club de Tenis Vinaròs) y la colaboración de 
Alfonso Ayala (Supervisor de la ITF), han finalizado 
diez días de intenso trabajo culminando, con las 
finales y las entregas de galardones.

CLUB DE TENIS VINAROS.  ITF  CIUDAD DE VINAROS

La tenista española Lara Arruabarrena se adjudica el 
III Torneo ITF Ciudad de Vinaròs

Arriba, a la 
izquierda la 
española Lara 
Arruabarrena 
y  la rumana 
Cristina Dinu. 
La española 
se impuso 
en la final 
individual. 
Abajo, la 
pareja 
formada por 
la española 
Arabela 
Fernández y 
la rusa Anna 
Arina Marenko, 
se adjudicaron 
la final de 
dobles

TENIS.  Club de Tenis Vinaròs
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Rafa Marcos

Estadísticas
Este fin de semana se reemprende la competición 
tras la jornada de descanso a causa del largo puente. 
Los equipos han aprovechado para ir recuperando 
efectivos. Para los que que consiguieron puntuar 
estas jornadas de descanso se les hacen cortas 
y a los que no puntúan todo lo contrario y son 
interminables. 
Aunque en la web del club aparecen las diferentes 
clasificaciones así como goleadores y regularidad, 
yo he aprovechado el puente para realizar una 
estadística referente a los goles y así ofrecer otros 
datos al lector que seguro son de su agrado.
En cuanto a los equipos, el Benicàssim b, es el 
único que ha marcado en todos los partidos. Como 
local la lista es más amplia con Alcalá, Cabanes, 
Orpesa, Torreblanca, Traiguera y Vinaròs. El Càlig ha 
marcado en todos sus desplazamientos.
El Torreblanca es el unico equipo que ha encajado 
goles en todos sus partidos. El Alcalá es el único 
que ha encajado en todos sus partidos como local.
 El Traiguera, San Pedro, Chert, Cabanes, Benicense 
y Benicàssim b, han visto perforada su meta en 
todos sus desplazamientos.
Los máximos artilleros son el Alcalá y Benicarló con 
29 goles. El más eficaz en casa es el Alcalá con 21 
dianas y los más realizadores como visitante son 
Vinaròs y Benicarló con 12. 
El equipo más goleado es el Chert con 33. El 
Benicàssim B es el que recibe más goles como local 
(16) y el Chert 21 es el que más recibe lejos de su 
terreno de juego.
El equipo menos afortunado de cara a puerta es el 
Chert con 9. El menos eficaz en casa es el Sant Mateu 
que solo ha marcado 5 goles y como visitante es el 
Orpesa con 2 goles en su haber.
El Cati, Orpesa y Vinaròs han mantenido su portería 
intacta en 5 partidos. El Orpesa en su terreno es el 
que más partidos ha jugado sin que le marquen 
y fuera el que mantiene más partidos su portería 
invulnerable es el Vinaròs con 3.
El equipo que menos goles encaja es el Almassora 
que solo ha recibido 10. El Sant Mateu y Càlig son 
los mejores en este aspecto cuando juegan como 
local ya que solo han recibido 3 goles, y como 
visitante con también 3 goles es el Almassora. 
Sant Mateu, San Pedro y Chert no han visto puerta 
en 5 partidos. Los aficionados que más partidos 
se han quedado sin ver goles de su equipo han 
sido los del San Pedro en  3 ocasiones y el Sant 
Mateu y Torreblanca no han marcado en 4 de sus 
desplazamientos.
El Vinaròs, Orpesa y San Pedro son los únicos que no 
han conseguido empatar ninguno de sus partidos 
en las 11 jornadas que se llevan disputadas hasta 
el momento.
En cuanto a las diferentes clasificaciones que si 
aparecen en la web y no en el “diariet”, decir que 
Espinosa es el máximo realizador hasta el momento 
con 7 goles (2 de penalti) y Sergi le sigue con 5, en 
total han marcado hasta 10 jugadores e incluso 
un gol ha sido por un contrario en propia puerta. 
El más regular hasta el momento es Pedro con 71 
puntos seguido de Espinosa con 68 y Óscar con 65. 
Santi ha empleado hasta un total de 20 jugadores.

Era un partido difícil ya que el Segorbe 
era el segundo clasificado y venían como 
favoritos para llevarse los tres puntos, pero 
el Vinaròs salió decidido a seguir la racha 
que están teniendo en casa de no perder 
ningún partido y lo consiguieron, a los 
pocos minutos de juego polo consiguió 
un desmarque y  llego el primer gol para el 
Vinaròs, el partido fue muy rápido ya que 
los visitantes no querían  irse sin conseguir 
algún punto, consiguieron el empate, pero 
en seguida de una jugada por la banda 
Ahmed consigue el 2 a 1  y apoco del final 
de la primera parte polo en una magnifica 
jugada sube al marcador el 3 a 1, en la 
segunda parte salieron a presionar  para 
poder marcar algún gol y así ir acercándose 
en el marcador pero Arnau supo estar en 

su sitio y les rompió todos los intentos de 
gol que conseguían y en un contraataque 
Polo volvió a marcar el 4 a 2 los visitantes 
consiguieron acercar posiciones en 
el marcador en un contraataque y un 
jugador nuestro al despejar el balón este 
se coló en nuestra portería era el 4 a 2 
pero en seguida de una jugada personal 
de Amed subió el 5 a 2 en el marcador, 
los últimos 5 minutos de partido los 
visitantes jugaron con por tero jugador 
pro no supieron rebasar la defensa del 
Vinaròs y en una falta a 8 segundos del 
final consiguieron el 5 a 3 definitivo y los 
tres puntos se quedaron en Vinaròs.
Este fin de semana contra el Vila Real a por 
los 3 puntos y así terminaremos el año en 
segunda posición.

Cinco inicial: 
Boris (P), Gabi, 
Genís, Jaime, 

Ángel.
Goles: Nico, 

Genís (2).

Séptima jornada para los cadetes, frente 
a un rival que puso las cosas difíciles a los 
vinarocenses. 
El partido empezaba con dominio del balón 
por ambos lados, saliendo los dos equipos 
disparados al contraataque. El Vinaròs 
chutaba a puerta, pero se topaba con el 
portero local, que realizó un gran partido. El 
primer gol para los de Antonio llegaba tras 
una jugada ensayada de falta en el borde 
del área que finalizó Genís con un potente 
chut imparable para el portero. Se llegaba al 
descansa con ventaja para los de Vinaròs 0-1.
La segunda parte fue más de lo mismo, el 

dominio del balón estaba repartido. Nico, 
debutante con los cadetes esta semana, 
metió el 0-2 que daba la tranquilidad a los 
visitantes. El Onda no se rindió y recortó 
distancias tras un fallo defensivo del Vinaròs. 
Los locales buscaron el empate, y éste llegó 
tras un penalti dudoso sobre un jugador del 
Onda. Ya a falta de 20 segundos, una gran 
jugada de Edu por la banda, dando el pase 
al segundo palo para Genís, que daba la 
victoria a los vinarocenses.
Tras el partido contra el tercer clasificado, 
los cadetes siguen sumando puntos y se 
colocan en segunda posición.

Por el Vinaròs jugaron: Arnau, Yassin, Ahmed, Polo y David, luego entraron: 
Tatan, Jordi, Pablo y Carlos

Los goles los marcaron: Polo  3 y Ahmed  2

FUTbol SAlA.  Vinaròs F.S.

Liga provincial juvenil

Un buen partido 

5 3
VINARÒS F.S. SEGORBE F.S.

2 3
FS ONDA CD VINARÒS FS

Liga provincial cadete
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Club Natació Vinaròs – Cala Montero

ESPORTS

Tres grans actuacions de Daniela 
Murgueitio en llançament de pes, 
amb un millor llançament de 9,23 
metres,  Kevin Cornil en salt amb 
perxa batint la seva marca personal 
i  fent un registre de 3,50 metres i 
finalment Elka Sanz en la distància 
300 metres amb una millor marca 
de 45”79. Tots 3 van aconseguir la 
medalla de plata.
Carla Masip  i Fátima Gómis van 
participar en els 300 metres llisos 
aconseguint un 7m i 8u lloc. I per 
ultim Daniela, Elka i Fátima  van 
acabar  finalistes en triple salt.
Combinades Aleví i Infantil
Maite Serrat, Alejandro Sánchez, 
Daniel Adell, Alejandro Carvajal i 
Guillermo Carvajal van participar en 
les proves combinades.

Critèrium Autonòmic de  Marxa 
atlètica d'hivern a Gandia
El dissabte dia 4 es van reunir a 
Gandia els millors marxadors/es de 
categories Cadet, Juvenil i Júnior de 
la Comunitat Valenciana, prova 
test per als pròxims Campionats 
Autonòmics que es celebraràn 
el pròxim mes de gener on es 
decidirà la Selecció Autonòmica que 
viatjarà als Campionats d'Espanya. 
Laura Estevan, del Club Esportiu 
Aigües de Vinaròs va participar i 
va aconseguir una millor marca 
personal de 17'48” acabant en 4t lloc, 
i si segueix amb aquesta progressió 
és possible que forme part del equip 
que representarà la Comunitat 
Valenciana . L’atleta Sofía Limón no 
va poder participar degut a una lesió.

La 50 travessia al port de Vinaròs va rebre el premi 
al millor esdeveniment  esportiu del present any, 
en la Festa de l’Esport Vinarossenc celebrada el 
passat cap de setmana als Salones Paladium. 
Volem aprofitar estes línies per agrair la participació 
dels nombrosos clubs que ens van acompanyar 
de tot l’estat, de tots el nadadors participants, 
col·laboradors, i en general de totes les persones 
que en el seu esforç van fer possible l’èxit d’esta 
50éna. travessia, al temps que vos convidem a tots 
per al proper any.

Sempre actualitat, sempre 

www.fotospai.com

El Club Natació Vinaròs-
Cala Montero rep el premi 
al millor esdeveniment 
esportiu de l’any

NATACIÓ.  

ATlETISME.  

Club Natació Vinaròs-Cala Montero

C.Esportiu Aigües de Vinaròs

Mª Jesús Pablo

2ª Jornada dels Campionats provincials Cadet 
i Juvenil a Castelló
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Casal Jove informa:

INICI D’ ACTIVITATS/CURSOS
DIES DESCRIPCIÓ HORARI LLOC
Dissabte 11 de 
desembre

Esports tradicionals; 
les birles 11.00 – 13.00 Camp de birles i 

petanca

Dissabte 11 de 
desembre Taller de DJ’s 17.30 – 20.30 Amas de Casa (Aula 

d’informàtica EPA)

Diumenge 12 de 
desembre Cinefórum 18.00 – 20.00 Casal Jove (Antiga 

Biblioteca)

Dissabte 18 de 
desembre Taller: “Risoterapia” 10.00 – 13.00 Casal Jove (Antiga 

Biblioteca)

Dissabte 18 de 
desembre Taller de DJ’s 17.30 – 20.30 Amas de Casa (Aula 

d’informàtica EPA)

Diumenge 19 de 
desembre Memory Fotogràfic 18.00 – 20.00 Casal Jove (Camí 

Carreró)

Estos nadals amb el “Casal al carrer” podreu gaudir de diverses activitats com ara: 
escalada en rocódrom, aerosolgrafía amb gorres, karaoke …

	 US RECORDEM QUE EL CASAL JOVE ESTÀ DIRIGIT A JOVES DE 12 A 35 
ANYS.

	 LES INSCRIPCIONS ES PODRAN REALIZAR AL CASAL JOVE (divendres, 
dissabte i diumenge de 17.00 a 21.00h), A L’OFICINA D’INFORMACIÓ I 
TURISME I A LA BIBLIOTECA MUNICIPAL.

CURS DURADA PERÍODE HORARI FORMADOR/A LLOC PREU

Excel 2007 40 h De l’11 de gener 
al 22 de març

Dimarts i dijous 
de 20 a 22 h

Antonio 
Ferrero

Aula del local 
de les Ames de 

Casa

Carrer 
d'Almeria 
núm. 14

46 €
42,32 €*

Introducció a la 
informàtica 

(Grup C)
50 h Del 13 de gener 

al 12 d'abril 
Dimarts i dijous

 de 18 a 20 h
Antonio 
Ferrero

57,50 €  
52,90 €*

Internet 
i correu 

electrònic
(Grup B)

30 h

Del 17 de gener 
al 18 de febrer

Dilluns, dimecres i 
divendres

de 9,15 a 11,15 h
Míriam Buale

34,50 €  
31,74 €* Internet  i 

correu 
electrònic per 
a la gent gran

(Grup C)

Del 26 de gener 
al 2 de març

Dilluns, dimecres i 
divendres

 de 18 a 20 h
Eva Roig

Introducció a la 
informàtica 

(Grup D)
50 h Del 26 de gener 

al 28 de març

Dilluns, dimecres i 
divendres

de 20 a 22 h
Eva Roig 57,50 €  

52,90 €*

Edició de 
vídeo: Adobe 

Premiere 30 h

Del 9 de febrer 
al 18 de març

Dilluns, dimecres i 
divendres

de 15  a 17 h
Eva Roig 34,50 €  

31,74 €*

Introducció a la 
informàtica 

(Grup E)

50 h

Del 17 de febrer 
al 24 de maig

Dimarts i dijous
de 15 a 17 h Míriam Buale

57,50 €  
52,90 €*

Introducció a la 
informàtica per 
a la gent gran 

(Grup F)

Del 25 de febrer 
al 9 de maig

Dilluns, dimecres i 
divendres 

de 9.15 a 11.15h
Míriam Buale

Retoc 
fotogràfic: 

Adobe 
Photoshop

De l'1 de març  
al 2 de juny

Dimarts i dijous
de 9,15 a 11,15 h Eva Roig

Windows XP 
+ Word 2007 

(Grup C)

Del 23 de març 
al 30 de maig

Dilluns, dimecres i 
divendres 

de 15 a 17 h
Eva Roig

Internet 
i correu 

electrònic
(Grup D)

30 h Del 7 d’abril al 7 
de juny

Dimarts i dijous 
de 20 a 22 h

Antonio 
Ferrero

34,50 €  
31,74 €*

*OBSERVACIONS: els membres de l'Associació d'alumnes tenen una bonificació d'un 8% sobre els preus dels cursos.
Les persones jubilades tenen un descompte del 50 % de la matrícula als cursos d'Introducció a la Informàtica (portar fotocòpia 
del DNI o del carnet del club de jubilats)

CURSOS D'INFORMÀTICA- 2n trimestre
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www.vinarosnews.net

www.vinarosnews.net
Seguiu al Vinaròs.News 

ESQUELES

ESQUELES

964 450 085

Subscriviu-vos a 
El Diariet
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TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112
Emergències ambulància                670 00 89 32
Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca 600 600 333
Víctimes de la violència de génere 016

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 19.00 h. Festius: 
9.00, 10.30, 12.00 i 19.00 h
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, 
Picasso). Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 
(arribada Av. Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. 
Picasso)
 VINARÒS-MADRID

MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO 

 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30
SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · 

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 
9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 
17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00
TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05
 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ
8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA
      VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30 i 22.00
*Els autobusos surten 10  minuts abans del Parc de les 
Caterinetes

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Telèfon de confirmació d’horaris: 902 24 02 02

TRENS A BARCELONA TRENS A CASTELLÓ I VALÈNCIA 

 7.10
 11.25

 14.31
 15.38
 18.20
 18.36
18.52
 21.29

22.02

VINARÒS BARCELONASORTIDA
Reg. Exp.
Talgo

Talgo
Alaris
Arco
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

Talgo

 10.06
 13.41

 16.37
 17.39
 20.51
 20.51
 22.08
 23.46

23.58

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari

diumenge

NO dg.

 8.00
 9.31
 8.10
 11.00
 12.00
 13.25
 15.00
 17.00
 18.45
 19.00
19.33

Arco
Reg. Exp.
Regional
Alaris
Talgo
Regional
Talgo
Talgo
Regional
Alaris
Reg. Exp.

 9.55
 12.19
 8.27
 12.52
 13.49
 13.55
 16.47
 18.57
 19.02
 21.28
22.28

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari
diari

dissabte

Sortida de

Talgo
Regional
Talgo
Alaris
Regional
Arco
Reg. Exp.
Talgo
Alaris
Regional
Talgo

diari
diari

diari
diumenge

diari
diari
diari
diari
diari

diumenge

diari

només fins a Tort.

 7.20
 8.28
 9.56
 12.19
 12.53
 13.50
 13.56
 16.48
 18.58
 19.03
21.29

Reg. Exp.
Reg. Exp.
Arco
Reg. Exp.
Alaris
Talgo
Reg. Exp.
Talgo
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

 8.14
 9.21
 10.34
 13.18
 13.37
 14.25
 14.48
 17.25
 19.40
 19.56
22.10

diari
dissabte

diari
diari
diari
diari
diari
diari

diumenge
diari

diari
només fins a Tort.

ARRIBADAARRIBADA VINARÒSBARCELONA SORTIDA VINARÒS CASTELLÓ
 9.05
 10.17
 11.21
 14.18
 14.30
 15.15
 15.48
 18.21
 20.25
 20.50
23.02

VALÈNCIA
 09:52
 10.35
 12.57
 15.05
 16.10
 16.50
 17.00
 17.07
 20.50
 20.10
20.19

VALÈNCIA
 10.41
 11.30
 13.50
 15.51
 17.10
 17.44
 17.57
 18.00
 20.48
 21.02
21.20

CASTELLÓ
 11.25
 12.29
 14.31
 16.36
 18.10
 18.19
 18.52
 18.35
 21.28
 21.53
22.02

VINARÒS

diumenge
procedeix d’ Ulldec.

procedeix de Tort.

Arribada aSortida de Arribada a Sortida de Arribada a Arribada a Sortida de Sortida de Arribada a

procedeix de Tort.

NO ds.-dg.

només fins a Tort.

només fins a Ulldecona

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 
10.15, 11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 
19.25, 20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704

11 desembre ROCA c. Sant Francesc, 6
12 desembre GUIMERÀ pl. Parroquial, 11
13 desembre ADELL av. Pius XII (cant. Picasso)
14 desembre SANZ c. Pont, 83
15 desembre VALLS zona turística nord, 11
16 desembre MATEU c. Sant Francesc, 103
17 desembre TORREGROSA av. Llibertat, 9
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